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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 
PROTOKOLL NR 7,  2008-2009 

 
 
 
Tid: 2009-05-21 och 23 
Plats: Folkets Hus i Umeå 
 
Beslutande: GRO PO Damberg, DG Lars Kuntze 101-A, DG Sören Wigren 101-B, DG Charles 

Sundström 101-GD, DG Pär Oremo 101-N, DG Patrik Persson 101-P, DG Ronny 
Quist 101-S, DG Lars-Erik Gustafsson 101-SM, DG Magnus Johansson 101-SV, 
DG Åke Sandberg 101-U, DG Larsolof Wallinder 101-VG. 

 
 
§ 125 Mötets öppnande 

GRO PO Damberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  
 
 
§ 126 Val av justeringspersoner 

DG Lars-Erik Gustavsson 101-SM och DG Magnus Johansson 101-SV väljs att 
justera protokollet. 

 
 
§ 127 Anmälan om övriga frågor 

Utöver A och B, som redan finns upptagna på dagordningen, anmäles som C fråga 
om Convention 2009 och som D anmäles fråga om representation i AU.  

 
 

§ 128 Fastställande av ärendelistan 
 Paragraf 133 tas upp på lördag den 23 maj.  
 Med ovanstående ändringar fastställer GR ärendelistan. 
 
 
§ 129 Inför Riksmötet Alf Bakken  Bilaga: RM tryck 
 Alf Bakken går igenom inför Riksmötet. 
 Alf ställer frågan om GRs förslag till budget ska föreslås som rambudget. 
 
 Beslut:  
 1.GR föreslår RM att anta budgeten som en rambudget. 
                       
 
§ 130             Ekonomi   Controller Lars Gunnar Holmberg 
                      Lars Gunnar går igenom kvartalsrapporten.  Bilaga 169. 
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                      Där resultatet visar beräknat överskott på 268 100. 
 
                      Han går även igenom projektsaldo.      Bilaga  170   
                       
                      Han redovisar även från multipeldistriktets  Bilaga 179 

rådgivande placeringsgrupp. 
 
Beslut:  
1. GR noterar resultatredovisning och lägger den till handlingarna. 
2. GR noterar projektsaldon och lägger dessa till handlingarna. 
3. GR noterar redovisning från placeringsgruppen och lägger den till handlingarna.  
  

 
§ 131 Kommittérapporter Bengt-Arne Bengtsson 

A.  Framtid Utveckling Utbildning (FUU) (gamla) 
Ordförande för FUU, Bengt-Arne Bengtsson som är avgående ordförande, tackar 
för året som gått. 

 
Beslut: 
1.GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna samt ger Bengt-Arne 
applåder för det arbete han gjort under tiden som han varit FUU ordförande. 
 
 
B. FUU (nya) Lars Kuntze, Patrik Persson Bilaga 157,156 

  och Finn Bangsgaard. 
Lars Kuntze redogör för bilaga 157 som handlar om förslag på arbetsuppgifter samt 
ledamöter av en ny IT kommitté. Diskussion utbryter om delar av arbetsuppgifterna 
och namnet.  
Då IT kommittén ska ligga under FUU kommittén kan den inte heta IT kommitté 
utan IT grupp. (Det kan inte vara en kommitté i en kommitté.) 
 
Beslut: 
2.GR beslutar att tillsätta en IT grupp enligt förslaget.  
3. GR beslutar att i övrigt antaga av FUU föreslagen arbetsbeskrivning för IT 
gruppen samt ledamöter i densamma, som är; Sune Karlsson – LC Hindås, Kerstin 
Forsgren-Fredriksson – LC Östersund/Brunkullan samt Lars Kuntze – LC 
Oxelösund – som sammankallande. Vidare att IT gruppen ska upprätta förslag på 
avtal med leverantör.  
 
 
Vidare redogör nya FUU för förslag på återinförande av utbildningsråd inom MD 
101, se bilaga 156.  
Debatt utbryter om inrätta utbildningsråd eller inte. 
GRO PO Damberg ställer AUs förslag som är att inte återinföra ett utbildningsråd 
mot kommitténs förslag som ju är att återinföra detta råd. 
 
Beslut:  
4. GR beslutar enligt FUU kommitténs förslag, vilket är att återinföra ett 
utbildningsråd inom MD 101. Vidare att detta råd ska ha följande ledamöter enligt 
FUU kommitténs förslag: Finn Bangsgaard- LC Svansjö- sammankallande, Olof 
Ejdeblad – LC Bankeryd - och Emma-Lotta Myllyharju, LC Stockholm-Globen.  
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C. Hjälpverksamheten Bengt Almqvist Bilaga 152,153,154 
Hjälpkommittén har fått in en förfrågan om att gå med i en online marknadsplats 
som ska hjälpa afrikanska entreprenörer. Hjälpkommittén föreslår att Lions inte 
engagerar sig i detta.  
 
Beslut: 
1. GR beslutar att inte gå in i detta projekt, i enlighet med Hjälpkommitténs förslag 
till beslut.  
 
 
Bengt Almqvist föredrar vidare bilaga 153 som handlar om Pengapåsen. 
Då detta är en fråga som står på Riksmötets dagordning anser GR: 
 
Beslut: 
2. GR noterar frågeställningen och hänskjuter till Riksmötet som tar upp frågan om 
Pengapåsen.  
 
 
Bengt Almqvist redogör för frågan om vem som kan gå på MSBs kurs för 
internationella insatspersonal. (MSB=Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap.) 
 
Beslut: 
3. GR beslutar att frågan skall drivas i distrikten för att få fram lämplig personal. 
 
 
Restaurangskolan. 
Projektledare Christer Fält berättar om projektets fortskridande. Invigning är 
planerad till andra oktober 2009. Christer Fält informerar att vissa förändringar i 
konstruktionen på grund av myndighetskrav varit tvungna att göras. Bl.a annat har 
en vindsvåning tillkommit. Detta har fördyrat projektet. Detta faktum väcker en del 
debatt och frågor. En fråga som vållar debatt är frågan om en resa för 
klubbmedlemmar till Restaurangskolan och som Christer Fält planerar att bekosta 
av insamlade medel för en total kostnad av sek 30.000. GR röstar om frågan och 
fyra stycken guvernörer röstar för att resan ska få bekostas av insamlade medel, sex 
guvernörer emot. 
 
Beslut:  
4. GR noterar Christer Fälts muntliga rapport och lägger den till handlingarna. 
5. GR beslutar att Christer Fält inte får bekosta resan för klubbmedlemmar till 
Restaurangskolan i Rumänien med insamlade medel.  
 
Efter lunchpaus tar ett extra GR möte upp frågan om resan till Restaurangskolan 
för insamlade medel. Frågan ställs av vDG Annica Nordell om det är möjligt att 
lösa situationen genom att tillföra projektet SEK 30 000 av MDs administrativa 
medel. AU samt bl.a. vår revisor anser detta vara möjligt.  
 
Beslut: 
6. GR beslutar tillföra SEK 30 000 ur administrativa medel för resan till 
Restaurangskolan för de klubbmedlemmar som genom lottdragning skall åka. 
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D. Ungdomsverksamheten Vivianne Eriksson Bil. 151, 147  
Vivianne Eriksson berättar om hur planeringsarbetet med kommande 
internationella ungdomsutbyte går, om LEO och om kampen mot droger där 
Vivianne bland annat berättade att Tullverket hittills låtit utbilda 14 hundar med 
medel från Lions och en 15:e på gång. Vidare berättade hon om Orkester Norden, 
se bilaga 151.  
Vivianne drog också uppföljning av mål och aktivitetsplan, se bilaga 147. 
 
Beslut:  
1. GR beslutar att notera bilaga 151 och lägger den till handlingarna. 
2. GR beslutar notera bilaga 147 och lägger den till handlingarna.  

  
 
§ 132 Vitboken  Kenneth Persson Bil. 174 
 Kenneth Persson redogör kortfattat för innehållet.  
      

Beslut: 
1. GR noterar rapporten i Vitboken och lägger den till handlingarna.  
 
 

§ 133 Intressekonfliktanmälan  GRO Bil. 149,150  
 Punkten tas upp under lördagen den 23 maj 2009. Se längre ned i detta 
 protokoll. 

 
 
§ 134 Överenskommelse mellan regering,  Bil. 129  
 idéburna organisationer och kommuner 
 och landsting  
 I skrivelsen till bilaga 129 föreslås att Lions undertecknar överenskommelsen, 
 som är en övergripande överenskommelse och som för ideella organisationer 
 lyfter fram dess viktiga roll i samhället. Vidare i kortfattade drag att det 
 offentliga Sverige ska underlätta organisationernas arbete och befrämja 
 samarbete mellan organisationer och det offentliga. 

 
                Beslut: 

1. GR beslutar att Lions MD 101 ska underteckna överenskommelsen och ger  
GRO i uppdrag att göra detta. Vidare att GRO vid behov utser den som ska 
representera Lions i eventuella sammanträden i frågan.   

   
 
§ 135 Astma och Allergiförbundet  Bil. 142 
 Lions representanter i Astma och Allergiförbundets forskningsfond föreslår att 

efter att Lions innehaft styrelseplatser i 20 år nu ska besluta om att lämna platserna 
i forskningsfondens styrelse 

  
 Beslut: 

1. GR beslutar att snarast möjligt ska Lions lämna platserna i Astma och 
Allergiförbundets forskningsfonds styrelse.     
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§ 136 Domännamn   Bil. 145 
I bilagan räknas ett antal domännamn upp. Arbetsutskottet, som förberett ärendet, 
menar att det rimligen inte går att skydda alla namn – något som också LCI hävdar. 
AU föreslår GR att det räcker att skydda lions.se som vi redan äger och att LC 
Kristinehamn behåller lionsclub.se. AU föreslår GR besluta att det räcker att 
skydda lions.se som vi redan äger och att LC Kristinehamn behåller lionsclub.se. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att det räcker med att skydda lions.se. samt lionsclub.se. Detta 
domännamn (lionsclub.se) innehas av LC Kristinehamn varför överenskommelse 
krävs för att fullfölja beslutet. 
 
 

§ 137 Europaforum, deltagande VGRO  Jan Lofjärd  
Jan Lofjärd föreslår att GRO, vice GRO, YED och BYED representerar Sverige på 
Europaforum i Tammerfors i höst. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att GRO, vice GRO, YED och BYED representerar Sverige på 
Europaforum i Tammerfors. 
 
 

§ 138 Musiktävling   VGRO Jan Lofjärd  
 Jan Lofjärd berättar att AU föreslår att Lions MD 101 inte ska delta i 
 musiktävlingen på Europaforum 2009. Efter omröstning blir beslutet att: 
 
 Beslut: 
 1. GR beslutar att Lions MD 101 inte ska delta i musiktävlingen på  Europaforum 
2009. 

 
 
§ 139 Convention 2009/2010   Bil. 168 
 GRO PO Damberg går igenom tänkt upplägg för 2010 års resa till Convention 
 enligt bilaga 168. AU föreslår att en resegrupp tillsätts som får arbeta med ta 
 fram förslag på resa och kringarrangemang. Vidare att guvernörerna i sina 
 distrikt tidigarelägger försäljningen av delegatplatser.  
 
 Beslut: 
 1. GR beslutar att ge AU i uppdrag att tillsätta en resegrupp som får i uppdrag 
 att arbeta med att ta fram förslag på resa med kringarrangemang.   
 2. GR beslutar även att ge AU i uppdrag att ta fram namn på personer som ska 
 ingå i resegruppen.     
 3. GR beslutar att distrikten ska tidigarelägga försäljning av delegatplatser. För 
 att det hela skall fungera som tänkt är sista oktober det datum som gäller för 
 inrapportering av resenärer. 
 
Nu kommer punkten Hjälpverksamhet, Restaurangskolan in här.  Se paragraf 131 i detta 
protokoll.  
 
Lördag 23 maj 2009. 
Beslutande: Så som den 21 maj 2009, se början av detta protokoll.  
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§ 133 Intressekonfliktanmälan  GRO Bil. 149,150  
 GRO berättar att PID (tidigare medlem av internationella styrelsen) 
 Bruno Ahlqvist aktualiserat frågan om intressekonfliktanmälan, enligt det som 
 tillämpas inom Lions internationella styrelse – ”Conflict of Interest Policy”. 
 Frågan har en gång beslutats av GR, paragraf 106 från GR 7 4 och 5 mars år 
 2000 i Malmö, men har inte blivit effektuerad.  
 AU föreslår GR att intressekonfliktanmälan läggs in i MDs arbetsordning och att 
 denna intressekonfliktanmälan gäller för både förtroendevalda och anställda 
 inom multipeldistriktet.  
 
 Beslut: 

1. GR beslutar att intressekonfliktanmälan ska skrivas under av alla 
förtroendevalda som innehar en befattning på multipeldistriktet samt anställda. 
GR beslutar att MDs controller får i uppdrag att verkställa detta.  

 
§ 140  Röda Fjädern VGRO/Bertil Ravnell  Bil.173 
 Sven-Arne Wennerberg, VGRO elect, som sitter i styrgruppen för Röda Fjädern 
 luftar en oro som finns i gruppen, en oro för att inte nå insamlingsmålet. I övrigt 
 har ärendet rapporterats på Riksmötet, varför inget mer tilläggs. 
 
 Beslut: 

1. GR noterar detta och lägger bilaga 173 till handlingarna.  
 
 
§ 141 The Lion  Red Maud Nordell 
 Redaktören informerar om ett redaktörsmöte som ägt rum i Oak Brook i regi av 
 LCI, där alla redaktörer för de officiella utgåvorna kallats. Maud Nordell 
 berättar om att redaktörerna bland annat fick information om Lions nya 
 varumärke – Brand. 
 Vidare berättar redaktören om att annonssäljaren för svenska The Lion arbetar 
 för fullt, men i rådande lågkonjunktur har resultatet blivit en annons hittills. 
 Hon berättar också om att Lions i externa media, Expressen, KvällsPosten och 
 Göteborgs kvällstidning= Expressenkoncernen, fått gratis annonser, nu för Röda 
 Fjädern. 
 GRO PO Damberg berättar att AU drar tillbaka frågan om ansvarig 
 utgivarskap och kommer inte förelägga frågan inför GR. Skälet är att AUs 
 förslag inte var tillåtet enligt LCI, som styr över de officiella utgåvorna av The 
 Lion – varav den svenska editionen är en.  
 
 Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
 
 
 
§ 142 Valärenden  Valnämnden  Bil. 160, 161  
 Bilaga 160 handlar om de val som Riksmötet beslutat om. 
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 Bilaga 161 handlar om de val som guvernörsrådet ska besluta om. Dessa förslag 
 framläggs av Riksvalnämndens ordförande Jan E Hulth. 
 
 Ordförande för Kommittén för Framtid, Utveckling och Utbildning (FUU): 
 Beslut: 
 1. GR beslutar att välja Per-Åke Öster för ett verksamhetsår till ordförande för 
 FUU. 
 
 Stadgesekreterare: 
 Beslut:  
 2. GR beslutar att välja om Tauno Mustonen som stadgesekreterare för ett år.  
 3. GR beslutar också under denna punkt att ge stadgesekreteraren och 
 valnämndens ordförande i uppdrag att arbeta fram ett tydligt regelverk för de 
 olika kommittéerna på multipeldistriktet och att avrapportera detta för GR 2 i 
 augusti 2009.  
 
 Kommittén för Hjälpverksamhet: 
 Beslut:  
 4. GR beslutar att välja om Bengt Almqvist som ordförande – IRD – för ett år.  
 5. GR beslutar att välja om Alf Bakken som ledamot för ett år. 
 6. GR beslutar att välja Åke Björkman som ny ledamot för ett år.  
 
 Diabetes: 
 Beslut: 
 7. GR beslutar att välja om Bernt Franzén till kontaktperson för MD 101 för  
 ett år. 
 
 Kommittén för Ungdomsverksamhet: 
 Beslut: 
 8. GR beslutar att välja om Vivianne Eriksson som ordförande för ett år. 
 9. GR beslutar att välja om Anne-Cathrine Karlsson som biträdande ordförande 
 för ett år.  
 10. GR beslutar att välja om Willy Bäckström som ledamot för ett år med 
 uppdrag inom kampen mot droger. 
 11. GR beslutar att välja om Lennart Fridén för ett år till MDs kontaktperson för 
 Orkestern Norden. 
  
 Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond: 
 Beslut:   
 12: GR beslutar att välja om Sigvard Johansson för 2 år (2009-2011)som 
 ledamot/sekreterare. 
 13. GR beslutar att välja om Göte Larsson för 3 år (2009-2012) som 
 ledamot/ekonomi.  
 14. GR beslutar att välja om Sven Steffner, Jan Seebass och Håkan Johansson 
 som suppleanter för en period om 1 år.  
 
 Multipeldistriktets rådgivande placeringsgrupp 
  
 Beslut: 
 15. GR beslutar att välja om Gunnar Schönberg till ordförande för 1 år.  
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 16. GR beslutar att välja om Heinz Ondrejka och Britta Rydkvist som ledamöter 
 för 1 år. 
 
 NSR-AU ledamot 2009-2014, 5 år:  
 Beslut: 
 17. GR beslutar att välja Alf Bakken som ny NSR-AU ledamot för en period om  5 
år.   
 
 
§ 143 Resepolicy    Bil. 158  
 Beslut: 
 1. GR beslutar att återremitera ärendet till AU. 
 GRO uppmanar GR deltagarna att inkomma med skriftliga synpunkter.  
 
 
§ 144 Eldsjäl  Lars Gunnar Holmberg 

Controller Lars Gunnar Holmberg berättar att utdelningen från Eldsjäls 
biståndsfond för verksamhetsåret är 38 796:40. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att 20.000 ges som jubileumsgåva till Distrikt 120, Estland att 

användas inom barn och ungdomsverksamhet. Resterande 18.796 fonderas tills 
vidare. 

.  
 
§ 145 Uppföljning Riksmötesbeslut Alf Bakken  Riksmötestryck 
 Alf Bakken, som satt ordförande för Riksmötet, går igenom det som avvek från 
 det av GR föreslagna beslut, vilket var angående förslagen; förslag 3 som RM 
 avslog, förslag 5 om medel ur Pengapåsen till projekt i Tanzania som även det 
 RM avslog.  
 Förslag 7 om ändring stadgar och arbetsordning, där gav RM bakläxa avseende 
 språket. 
 Förslag 9 från FUU där tog RM beslut enligt förslaget från GR men med en 
 skarpare formulering gällande att anordna en Röda Fjäder vart tredje år, inte att 
 det är en målsättning att anordna, såsom GR föreslagit RM besluta.  
  
 Beslut: 
 1. GR beslutar att vad gäller förslag 7 ge stadgesekreteraren Tauno Mustonen 
 och PID Heinz Ondrejka i uppdrag att se över det svenska språket i de nya 
 stadgarna.  
 
 Vidare vad gäller motionerna så gick det inte som GR föreslog i beslut till RM 
 angående motion 3 – en global insats för fred, där RM biföll motionen.  
 Motion 4 om Riksmötets arbetsformer fick ett tillägg i beslutssatsen, nämligen 
 att till nästa RM verka för att genomföra detta. 

 
Beslut:  
2. GR ger AU i uppdrag att bereda och föreslå GR enligt de beslut som tagits av 
RM angående motionerna. 
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§ 146 Kreditkortläsare Åke Sandberg Bil. 162 
 DG Åke Sandberg har tagit fram olika prisuppgifter om en klubb önskar hyra 
 eller köpa en kreditkortläsare, se bilaga 162. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar detta och lägger bilagan till handlingarna. 
 
 
§ 147 Omval DG    Bil. 159 
 GRO PO Damberg berättar om att alla de nordiska lionländernas CC nu gjort en 
 gemensam skrivelse till LCI om att få bli område för att testa omval av DG. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
 
§ 148 Inkomna skrivelser:  Bil. 138,164,139,165,148,166,155,167 
 1. LC Råda Mölnlycke 
 2. 101-N 
 3.PDG Kent Benediktsson 
 4. LC Österåker 
 
 Beslut: 
 1.GR noterar skrivelserna och svaren på dessa och anser dem därmed vara 
 besvarade och lägger dem till handlingarna.  
 
 
§ 149 Världens Barn GRO/Controller 
 GRO PO Damberg anser att mycket av det som handlar om Världens Barn 
 informerades om på Riksmötet.  
 
 Beslut: 
 GR noterar detta och lägger till handlingarna. 
 
 
§ 150 Övriga frågor:    Bil. 171, 172  
 A. FaceBook. B. Konungens Jubileumsfond. C. Convention 2009. 
 D. Representation i AU. 
 
 A. FaceBook. Bilaga 171 
  
 Beslut: 
 1. GR beslutar att Lions MD 101 ska presentera sig på FaceBook.  
 
 B. Konungens Jubileumsfond. Bilaga 172 
 PID Heinz Ondrejka berättar bland annat att Stiftelsen Konungens  Jubileumsfond 

för Ungdom i Sverige beviljat bidrag till LC Stockholm, 20 000 sek, för stöd till 
utsatta barn och ungdomar i Stockholms skolor. 50 000 kronor till MD 101/Lions 
Quest för utvecklande av program för förskolan.  

 20 000 sek till LC Fjugesta för sommarläger för behövande skolbarn i 
 mellanstadiet.  
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 Beslut: 
 2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 
 C. Convention 2009. 
 Genom en olycklig formulering i protokollet från GR 4 2008-2009 framgår inte 
 tydligt att GR beslutat att utse PO Damberg till reseledare för delegaterna på 
 Convention 2009.  
 
 Beslut: 
 3. GR beslutar att utse PO Damberg till reseledare för delegaterna på 
 Convention 2009, den så kallade delegatresan. 
 
 D. Representation i AU 
 Frågan har diskuterats och diskuteras. Ingen proposition ställs i ärendet. 
 
 Beslut: 

4. GR noterar diskussionen och konstaterar att arbetet i Arbetsutskott och  
representation i detsamma följer MDs arbetsordning.  

 
 
§ 151 Kommande möten 
 AU 8, 30 maj 2009. 
 GR 1 i Minneapolis, 10 juli 2009. 
 AU 1, 25 o 26 juli 2009 
 GR 2 i Varberg, 15 o 16 augusti 2009. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar detta och lägger till handlingarna. 
 
 
§ 152 Avslutning 
 Guvernörsrådet ger applåder till GRO för verksamhetsåret som gått, då det är 
 hans sista möte som GRO. 
 
  
 
 
 
 
GRO    Vid protokollet: 
PO Damberg    Maud Nordell 
 
Justeras: 
 
 
 
 
 
 
 
DG Lars-Erik Gustavsson 101-SM  DG Magnus Johansson 101-SV 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 
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2009-03-30 


Sidan 3 av 3 


 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


2008-2009 


Intressekonfliktförsäkran 
 
Med hänsyn till organisationens trovärdighet och integritet gentemot dess medlemmar och 
allmänheten, antar förtroendevalda och anställda tjänstemän inom multipeldistrikt 101 Sverige av 
Lions Clubs International följande grundregler gällande öppenhet avseende transaktioner och 
förhållanden som kan utgöra risk för intressekonflikt. 
 
•Varje förtroendevald och anställd skall undvika situationer där deras personliga intresse kan komma 
i konflikt med, eller synas komma i konflikt med, multipeldistriktets intressen. 
 
•Användning av multipeldistriktets tillgångar på olagligt eller arättmätigt sätt är strängt förbjudet. 
 
•Alla multipeldistriktets tillgångar och avtal skall öppet redovisas. 
 
•All bokföring skall ske enligt god redovisningssed och vara försedd med verifikationer. 
 
• Denna försäkran skall undertecknas av varje förtroendevald i början av varje ny mandatperiod och 
av varje anställd vid anställningens början. Försäkran gäller under hela mandatperioden resp. 
anställningstiden. Det är den förtroendevaldes alt. anställdes skyldighet att anmäla eventuella 
ändringar som kan uppstå under försäkrans giltighetstid. 
 
Jag anmäler härmed nedanstående affärsrelation(er) eller andra förhållanden, som kan leda till eller 
synas innehålla intressekonflikt. (Vänligen ange “INGEN”, om ovanstående mening inte är 
tillämplig). 
 
__________________________________________________________________________ 


__________________________________________________________________________ 


__________________________________________________________________________ 


 


Jag försäkrar härmed att jag respekterar ovanstående försäkran gällande intressekonflikt och att jag 
ovan angivit sådana förhållanden som kan leda till intressekonflikt. Jag försäkrar vidare att jag 
omgående kommer att till Guvernörsrådets ordförande/Guvernörsrådet anmäla ändringar av sådana 
förhållanden som uppstår under mandatperioden/anställningstiden. 
Jag är också införstådd med att jag kan behöva lämna min befattning om intressekonflikt uppstår. 
 
 
………………………………….. 
Ort och datum 
 
…………………………………………… 
Signatur 
 
…………………………………… 
namnförtydligande 
(IntressekonfliktMD101) 
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----- Original Message -----  
From: Patrick Bäck  
To: P O Damberg  
Sent: Monday, May 04, 2009 10:06 AM 
 
Subject: Australien 28/6 -2/7 2010 plus en vecka tilläggsarrangemang 
 
Hej PO! 
Nedan har du lite information ang er ev resa till Australien nästa år. Det är lite för tidigt för att  kunna boka upp 
flyg och ev tilläggsprogram med det ger dig en indikation på vilka priser det rör sig om, samt vilket upplägg man 
skulle kunna ha. 
  
Flyg 
Det finns olika bolag och alternativ. Prismässigt ligger de ungefär på samma nivå. Nedan är ett par alternativ med 
Thai Airways och Quantas Airways. Bokningar kan man sedan göra ca 11 månader innan hemresedatumet. T ider 
och priser nedan är preliminära. 
  
Alternativ 1 
TG 961  26JUN  Arlanda - Bangkok   1430  0550      
TG 991  27JUN  Bangkok - Sydney   0800  2000    
         
TG 996  10JUL  Sydney - Bangkok   1530  2155                
TG 960  11JUL  Bangkok - Arlanda    0110  0700   
Flygbolag: Thai Airways 
Prel pris. SEK 9800:- plus flygskatt  ca 3900:- 
  
Alternativ 2 
SK 673  26JUN   Arlanda - Frankfurt   1650  1900              
QF   6   26JUN   Frankfurt - Sydney    2355  0510  via Singapore 
  
QF   5   10JUL   Sydney - Singapore  1550  2155                
QF   9   10JUL   Singapore - London   2305  0525      
QF3347 11JUL   London - Arlanda      0730  1105   
Flygbolag: Quantas Airways 
Prel pris: SEK 8200:- plus flygskatt  ca 4000:- 
  
När det sedan går att  boka så tittar vi på vilka alternativ som finns vad gäller bästa flygtid och pris.  
Man kan också göra stopp på vägen i t  ex Bangkok eller Singapore. Det brukar många göra på framförallt  
t illbakavägen. Vi kan då erbjuda t  ex ett  tredagarsprogram i den stad som blir aktuell. 
  
Tilläggsprogram 
Här kan man göra på flera olika sätt  beroende på vad ni är intresserade av. Bifogat är några program på vad man 
kan göra. Jag skulle nog föreslå att  resa in till Alice Springs och Ayers Rock några dagar efter att  ni varit i 
Sydney, kombinerat med en tur upp till Cairns och Stora Barriärrevet. Centrala Australien är ju något man 
förknippar landet med och området runt Cairns med stora barriärrevet är också väldigt känt och populärt. 
 
T itta på detta och återkom om du har frågor eller vill ha ytterligare information. Jag har själv varit  i Australien så 
jag känner till det en hel del. Du kan väl svara på mitt  mail så vet jag att  du fått informationen. 
  
Hälsningar 
 
Patrick Bäck 
  
Winslow Travel AB 
Storgatan 24 
58223 Linköping 
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Till Guvernörsrådet, möte nr 7 i maj 2009.  
 


FaceBook är ett utmärkt sätt att  sprida Lions varumärke på utan att  det kostar Lions ett dugg.  
 
Föreslår att  Guvernörsrådet ställer sig bakom att Lions MD 101 tar efter Lions Clubs International, LCI, 
och ansluter sig till FaceBook och därmed även har en sida på FaceBook som förklarar – gör reklam – för 
vad Lions är och står för.  
 
Att Lions MD 101 därmed gör som LCI, Lions UK, Lions i Norge, Världens Barn, Röda Korset, Vita 
Huset med flera gör. 
 
Så här presenterar sig LCI på FaceBook: 
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Och så här visar LCI vad de gör: 
 


 


 


Så här presenterar sig Världens Barn på FaceBook: 
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Imagemässigt då? FaceBook är idag ett  helt  accepterad kanal. Det är inte någon kanal enbart för 20-åriga 
datanördar med Joolt-Cola i handen. Det är inte någon skum kanal i en gråzon på internet. Det är en kanal 
som Lions Clubs International använder sig av.  
 
Citat från Vibeke Aasland, informatör Lions Norge: 
 
”Via FaceBook kan vi presentera Lions och få upp ögonen för Lions hos allmänheten och då företrädesvis 
nå yngre medlemmar i 40-, 50 års ålder och det är dem vi vill nå i Norge.” ”Alla skriker efter nya 
medlemmar, här är en kanal att sprida budskap om Lions och för klubbar att få kontakt.” ”Vi använder 
också FaceBook i aktiviteter centralt i Norge – såsom vår Tulpanaktion.” ”Dessutom använder lokala 
klubbar FaceBook.”  
 
Lions kontor står för skötseln av den centrala sidan, den information som finns där, i likhet med kontoret i 
OakBrook som sköter den internationella sidan och kontoret i Norge som sköter deras centrala sida. Även 
länkning till andra grupper, som att  länka till Världens Barns sida. 
Via FaceBooksidan kan man även driva trafik till den egna hemsidan, www.lions.se. 
T ill FaceBook kan även sedan medlemmar knyta sig som ”fan” och med egna sidor. På så sätt  sprids Lions 
namn. Vidare kan lionmedlemmar bygga egna sidor och knyta till MD 101 och därmed ytterligare sprida 
Lions namn ”över jorden”. 
FaceBook finns på flera språk, bland annat svenska. 
 
Här är svar från LCI på varför Lions ska vara med på FaceBook: 
 
Dear Lion Nordell: 
  
Thank you for your interest in setting up a Facebook page for the Lions in Sweden. 
  
Facebook, and other social networking sites such as MySpace, YouTube and Twitter, enable Lions Clubs 
International to promote our membership and activities, capture this new Internet dependant generation 
and connect Lions to enable them to exchange ideas. The community that online social networking sites 
provide is unprecedented, and Facebook is one of the fastest growing sites with over 250 million users. 
It's the wave of the future and an avenue to capture an audience. 
  
Researching the Internet will give you a plethora of reasons to join Facebook, including those I mentioned 
in the paragraph above. There are really very few cons to setting up a Facebook Web page. It takes some 
time in the beginning to set up the page, but requires little maintenance. You do run the risk of 
inappropriate messages being written on your site if it is open to the public and it may be difficult to read 
through all the messages depending on the volume. I have not had trouble with either of these things. 
  
Lions love that we are on Facebook because they see we are being progressive and they love to connect 
with Lions from different areas. You can read the positive messages on the site by clicking on the "Just 
Fans" or "Notes" tabs at: http://www.facebook.com/pages/Lions-Clubs-International/27922222491 
 
The launch of Facebook site was approved by Executive Director Peter Lynch, a cumulative decision 
between staff in the Membership Programs & New Clubs Marketing and PR Departments and the executive 
director. 
  
If you have any additional questions about setting up a Facebook page, please do not hesitate to contact 
me. 
  
Sincerely, 
Becca Pietrini [Becca.Pietrini@lionsclubs.org] 
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Lite om FaceBook: 


About Facebook:  


•          Launched on February 4, 2004. Founded by Mark Zuckerberg while he was still a student at 
Harvard University. Website membership was initially limited to only Harvard students, but was later 
expanded to include any university student, then high school students, and finally to anyone aged 13 
and over.  
•          90,000,000 active users. 
•          Grows by 250,000 new users each day. 
•          Number one photo sharing website in the world. 
•          Facebook is the 5th visited website in the United States, 8th in the world. 


 
Why should nonprofit organizations have a Facebook Page? 


•          To centralize all your Facebook in one place  
•          To drive traffic to your website, build your e-newsletter lists, and promote your e-advocacy 
campaigns.  
•          To drive Friends to your other social networking communities  
•          To fundraise.  
•          To allow your supporters to interact with your organization.  
•          To view “Insights”. 
 


Om Facebook 
 
Introduktion 
Facebook är en *nätgemenskap som grundades 4 februari 2004 av studenten Mark Zuckerberg. I april 2009 
uppskattades att sidan hade över 200 miljoner medlemmar världen över och växer snabbast av alla sociala 
nätverk och communities. 


*En community, nätgemenskap eller nätmötesplats (internet community på engelska) är en mötesplats på 
nätet. Communityt kan se olika ut beroende på målgrupp, syfte och skapare. Vanligast är att ett community 
ligger på en webbplats, så att användaren inte behöver installera särskilda program. 
Ett huvudsyfte för de flesta nätgemenskaper är att komma i kontakt med likasinnade. Därför finns det olika 
möjligheter för användarna att presentera sig med ålder, intressen, bostadsort, eller åsikter.  


Grupper  
Facebook består av många tusentals intressegrupper och vem som helst kan skapa en egen grupp. Grupper 
skapas under olika kategorier, och förutom grupper under exempelvis geografi, utbildning och musik, finns 
kategorin Just for Fun med underkategorier som Internskämt och Totally Pointless. 
 
Facebook som drivfaktor 
Många av grupperna och deras medlemmar kämpar för olika frågor, och i en del fall har de faktiskt gjort 
skillnad 
 
LCIs presentation av online community på lionsclubs.org (engelska) 
 


 
Be a friend of Lions Clubs International on MySpace – the world's most popular social networking Web 
site. 
 


 
Subscribe to our channel on You Tube – the premiere video sharing Web site in the world. 
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Become a fan on Facebook – a popular Web site that connects users to friends, family and associates. 
 


 
Follow us on Twitter for news updates from International Headquarters – and Lions clubs around the 
world. 
 


 
Join a network of Lions club members – and experienced professionals – from around the world on 
Linkedin. 
 


 
See photos from Lions around the world on Flickr – the world’s most popular online photo sharing site. 
If you need help using – or joining – any of our online communities, please contact our Web editor. 
 
Network with Other Lions Online 
As Lions, we are in good company. We have fun in our clubs. And when we meet fellow Lions for the first 
t ime, we treat them like old friends. And now, there are some exciting new online communities to help you 
connect with other Lions. 
 
New Online Communities for Lions  
Join one or more of these online communities to network with other Lions. Share information, ideas and 
videos. And let the world know you’re proud to be a Lion! 
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Fler exempel på presentationer på FaceBook: 
 
Lions UK: 


 
 
 
Dagens Industri: 


 
 


29 april 2009 
Maud Nordell 
 Informatör Lions Sverige 
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Internationellt ungdomsutbyte 
 
Per den 31 mars är det 67 ansökningar som har skickats till internationella läger.  De flesta av dessa ungdomar 
har  fått  acceptance från mottagande land på placering. Och en del av dessa har redan fått  sin 
värdfamiljplacering.  
Fördelning per land: Australien 2, Canada 1, Japan 2, USA 5,  Europa  57.  
Upphandling av flygbiljetter har påbörjats. 
  
Placering av inkommande ungdomar som ska delta i MDs läger i GD, SV och VG pågår. Det är ca 75 
ungdomar som kommer att  delta i lägren 2009. Planeringen för läger sommaren 2011 har påbörjats. 
 
MD tog emot fem ungdomar från Australien under perioden 20 december – 8 januari. Dessa ungdomar var 
placerade i värdfamiljer  
(distrikten P, A, SM )  i Kil, Deje, Älta,  Sölvesborg och Skelleftehamn 
 
Ansökningarna till de internationella lägren har genomförts t ill största delen elektroniskt. Övergången från 
ansökningar på papper till digital version har skett  utan större svårigheter.  
 
Kompletta ansökningar med underskrifter har skannats in och sen skickats via mail t ill mottagande land. 
Vanligtvis brukar man få skicka 4 papperskopior på ansökan per post t ill mottagande land, detta har i år endast 
skett  undantagsvis.  
Fördelarna med digitala elektroniska är många, våra utresande ungdomar har fått  snabbare besked om 
acceptance om placering på läger, information om flyg mm har kommit snabbt.  
 
Lägerkatalogen – Program för vårt ungdomsutbyte har funnits att  hämta på Lions hemsida. Det förefaller inte 
ha vållat några större svårigheter för klubbarna och ungdomarna att hitta informationen. Klubbarna har kunnat  
rekvirera en utskrift  av lägerkatalogen i Pdf – format.  Information om förändringen  gick ut  den 28 oktober 
gått  ut via mail t ill samtliga klubb-presidenter (vissa klubbar info till sekreterare).   
 
 
LEO 
Ändringen av översättningen av ordet ”offervilja”  har godkänts. Den nya översättningen är ”omtanke”. 
I varje nummer av  t idningen The Lion  kommer det att  finnas en spalt om  LEO, nyheter, verksamhet, projekt.   
 
Det pågår aktiviteter i några distrikt för att starta LEO-klubbar. I exempelvis i SM är LEO-klubben Sölvesorg 
( 18 medlemmar ) ute och deltar i möten för att  hjälpa till att  starta  ny LEO-klubbar.  Internetklubbar har 
också börjat att  diskuteras som en möjlig utveckling för LEO.     
  
 
Kampen mot droger – Lions Quest   
Under höstterminen 2008 genomfördes 22 kurser varav 8 uppföljningskurser.  
Veckoslutsutbildning av  2 – 3 Lions Quest-säljare för varje distrikt har genomförts. Dessa personer skall vara 
villiga att  under en tid av 2 – 5 år i sina respektive distrikt vara behjälpliga att presentera Lions Quest-
programmet.  
 
Möjligheterna för att öka antalet bokade kurser har förbättrats i och med att vi sedan föregående GR-
sammanträde fått  det positiva beskedet att  regeringen tillskjutit  mera pengar för utvärdering av program mot 
mobbning i skolor. Detta innebar att  Lions Quest ”T illsammans” kom med bland de program som utvärderas 
under tre år på statens bekostnad. 
 
Narkotikasökhundar 
Tullverket har låtit  utbilda 14 hundar med medel från Lions. Just nu pågår utbildning av en hund för placering 
i Stockholm som är den sista av lions av medel från Lions.  
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De dryga 600 000 kronor som finns med MDs projektmedel är nu i praktiken utnyttjade. Behovet är en viss 
summa varje år för att  säkerställa en jämn utbildning. Det bör ligga på cirka 200 000 kronor per år.  
 
Under detta år kommer 12 hundar att  tas ur t jänst. Därför behövs nya utbildningar genomföras för nya hundar.  
En rapport över vilket samhällsvärde hundarna har för narkotikabekämpningen skall publiceras i The Lion. 
I den rapporten kommer det att framgå hur mycket varje lionshund har sökt upp.  
 
Innedrog 
GHB är i dag en innedrog, särskilt  utbredd i Väst Sverige, med lägsta ålder kring 12 år. Beroendet ska uppstå 
snabbt med snabbt stigande doser. Avgiftning måste ske under sjukhusvård. Ett observandum som visar att  det 
för Lions finns många missbruksdroger att  jobba mot. Vi får inte förlora kampen mot droger.  
 
 
Orkester Norden  
Rapport från Lennart Fridén  
   
Orkester Norden är ett Lions Nordiska Samarbetsråds projekt som startade 1993. Överskottet från PIP Sten 
Åkestams narkotikaseminarium var grundplåten. Föreningen Norden och Lions NSR garanterade för projektet 
de tre första åren. Därefter har Nordiska Rådet varit huvudsponsor och har satsat över 20 miljoner kronor 
hittills. Svenska Rikskonserters insats uppgår till över 9 miljoner och Lions NSR har bidragit med 3.7 miljoner 
kronor. Lions nordiska multipeldistrikt bidrager med SEK 3.000 för varje musiker. Lions klubbar ställer 
dessutom upp med olika hjälpinsatser vid konserter och brukar bjuda på en måltid före konsert. 
 
Verksamheten har fr o m 2008 tagits över av tre norska organisationer som utlovat att  driva projektet i fem år. 
Därefter hoppas man att  någon dansk organisation tar över. Hittills har orkestern haft över 1400 deltagare, 
varav Sverige haft med 433 musiker. Uttagning av musiker sker genom uppspelning för en jury med 
professorer och framstående musiker i varje 
nordiskt land. 
 
Deltagarna genomgår en seminarieperiod om 10 dagar och därefter deltager man i en turné, som 2008 var 
förlagd till Nordnorge. Man har hela tiden haft världsdirigenter som Esa Pekka Salonen, Okko Kamu, Leif 
Segerstam, Paavo Järvi, Stefan Solyom m fl. Turnén 2009 går bl a till Italien. 
 
Orkestern har medverkat vid många tillfällen som gett hög status t  ex vid invigningen av de tre ambassaderna i 
Berlin 1999, vid Nordiska Rådets 50-årsjubileum på operan i Helsingfors och vid firandet av 100 årsdagen av 
Dag Hammarskjölds födelse. Nordiska ministerrådet har genomfört en utvärdering av orkesterns verksamhet 
och den ger ett  mycket positivt resultat.  Svenska Rikskonserters chef anser att  orkestern håller lika hög 
standard som professionella symfoniorkestrar. De Lions som har hört orkestern är mycket entusiastiska över 
projektet. 
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Till 
Guvernörsrådet i MD 101 Sverige 
 
 
 
Rapport gällande stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige 
 
 
Som komplettering till min rapport av 2009-0'I-°10 vill jag nämna följande: 
Vid Fondens sammanträde 2009-04-03 togs beslut om att dela ut sammanlagt 300 000 kr för 13 
olika förslag. Sammanlagt hade det inkommit 30 förslag främst genom Landshövdingarna i de 
olika länen. 
 
Från Lions hade det inkommit 3 förslag, vilka sarritliga beviljades bidrag: 
 
20 000 kr till LC Stockholm för stöd till utsatta barn och ungdomar i Stockholms skolor 
50 000 kr till MD 101/Lions Quest för utvecklande av Lions Quest-program för ungdomar i 
förskolan 
20 000 kr till LC i Fjugesta för sommarläger för behövande skolbarn ur mellanstadiet i 
Lekeberga kommun  
 
Fonden gjorde ett förvaltningsresultat under 2008 på + 407 194 kr. Till följd av erforderlig 
nedskrivning av värdepappersinnehavet på 2 017 589 kr blev årets resultat ett underskott på 1 
601 847 kr. Fondens kapitalbehållning uppgår per bokslutsdagen 2008-12-31 till 9 503 220 kr . 
Värdet på Fondens värdepappersinnehav uppgår till 8 789 205 kr, vilket är detsamma som 
bokförda värdet efter nedskrivningen. 
 
Styrelsen, som utses av Konungen, har bestått av 
 
HM Konungen,  
ordf. Anita Lindqvist  
Ulrika Messing 
Heinz fDndrejka 
Bengt E Telland, skattmästare o. sekreterare. 
 
 
 
Falun 2009-05-06  
 
 


 
 
Heinz Ondrejka  
PID 
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----- Original Message -----  
From: Almqvist Bengt  
To: P O Damberg  
Sent: Monday, April 06, 2009 5:11 PM 
Subject: SV: investeringar till Afrika 
 
GRO 
 
Hjälpkommittén föreslår att Lions inte 
engagerar sig i dessa investeringar. 
 
Hälsningar 
Bengt  


 
Från: P O Damberg [mailto:po.damberg@comhem.se]  
Skickat: den 17 mars 2009 12:53 
Till: Bahare Haghshenas  
Kopia: Almqvist Bengt  
Ämne: Re: investeringar till Afrika 
 
Hej  Jag sänder detta vidare till ordföranden i vår Hjälpkommittè 
PO Damberg 
Lions Guvernörsrådsordförande 
0511-10944 / 070-5660471 
GRO@Lions.se 
 
----- Original Message -----  
From: Bahare Haghshenas  
To: Lions ; gro@lions.se  
Sent: Tuesday, March 17, 2009 11:39 AM 
Subject: investeringar till Afrika 
 
Hej PO och Lions! 
 
Jag arbetar med MYC4,  är en online marknadsplats, som kopplar ihop människor från hela världen 
med afrikanska entreprenörer som saknar kapital för att utveckla sina företag. Det är ingen 
välgörenhet – utan en investering. Jag undar om Lion är interesserad av att hjälpa mig att sprida detta 
i Sverige??  Marknadsplatsens syfte och bidrag överrenssetämmer väl överrens med Lions 
värderingar och arbete. Vore spännande om ni kunde med ert nätverk stödja denna teckniska 
innovation som bygger broar mellan människor, förmedlar kapital och kunskap, utifrån ett mer 
jämlikt och relationsbyggande logik. En win-win koncept.  


 I Afrika är tillgången på kapital  mycket begränsad, men med Internet som infrastruktur överbryggar 
MYC4 gapet mellan människor med ekonomiska behov och människor med ekonomiska 
tillgångar.Genom att stärka existerande små och mellanstora företags möjlighet att utvecklas vill 
MYC4 bida till ekonomiskt tillväxt och därmed en långsiktig hållbar utveckling.  


MYC4 underlättar utlåning genom en transparent aktionsprocess  där investeraren själv  bestämmer 
hur stort belopp de vill låna ut (minsta belopp 50 kr) och till vilken ränta  De investerare som 
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erbjuder de mest attraktiva räntorna ”vinner” möjligheten att få låna ut. Företaget betalar tillbaka 
lånet måndasvis med ränta och dessutom kan investeraren följa varje företags utveckling steg för 
steg. MYC4 har idag engagerat fler än 13 900 personer från 84 olika länder runt om i världen som 
tillsammans har lånat ut över 73 miljoner kr till närmare 4000 företag. 
 
Idag ligger svenskar på topp 5 bland de som lånar ut och vi planerar expantion till sverige under 
2009. Vänligen läs mer om vår svenska styrelse här - 
 https://www.myc4.com/Portal/WebForms/About/Default.aspx?NameKey=SWEDEN  
 


Vänligen se mer info om MYC4; 
https://www.myc4.com/Portal/WebForms/About/Default.aspx?NameKey=BACKGROUNDERS 
eller se 
https://www.myc4.com/Portal/WebForms/About/Default.aspx?NameKey=DOWNLOAD_CENTRE 


Ser fram emot att höra från dig, 
Med vänliga hälsningar 
Bahare  
 
 


Bahare Haghshenas 
Head of Country Roll Out 
Cell +45  2750 7015 
bahare@myc4.com 
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Röda Fjädern första kvartalet 2009 
 
 


Lions riksaktivitet Röda Fjädern i samarbete med Hjärnfonden har nu varit i gång sedan 1 
januari 2009. 
Ca 450 klubbar i MD har beställt material för att kunna driva aktiviteten enligt uppgjorda 
planer. Klubbarnas kreativitet att samla in medel har visat sig vara beundransvärd. Flera 
klubbar har dock tyvärr tagit avstånd från att deltaga. Vi har försökt övertala dessa klubbar att 
bidraga med något för att känna deltagande i Röda Fjädern. 
 
Sett ur ekonomiskt perspektiv finns det ingen anledning att jubla ännu! Kvartalsrapporten som 
inkommit via våra distriktsansvariga ligger runt 1.000.000:- vilken summa kanske inte är 
rättvisande då flera klubbar har aktiviteter i april månad varför någon slutrapport från dessa inte 
finns ännu. Från och med maj månad ska det ske månatlig redovisning till DK så vi på ett bra 
sätt kan få en korrekt uppföljning under resten av insamlingsperioden. 
 
Under våren har vi haft ett seminarium i Stockholm med duktiga föreläsare om beroende som 
lockade 225 åhörare. Ett liknande kommer att hållas i Malmö den 27 maj och vi hoppas på 
succé även då. Till hösten planerar vi ett liknande seminarium någonstans i norra Sverige. 
 
Reklamfilmerna sänds åter på SF-biograferna samt på TV4 fram till 15 juni.  
Lions/Röda Fjädern kommer att synas vid flera stora event under sommaren, bl.a det stora 
loppet Göteborgsvarvet, Volvo Ocean Race i Kungsträdgården i Stockholm samt Svenska 
Motionsdagen den 6 juni. 
 
Jag vädjar nu till distriktsguvernörerna och klubbarna att lägga in ytterliggare en högre växel 
under den resterande tiden av insamlingen så vi kan nå det uppsatta målet om 30 milj.  
 
 
Sigtuna maj månad 2009 
 
 
 
Bertil Ravnell/RF-general 
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----- Original Message -----  
From: Almqvist Bengt  
To: P O Damberg  
Sent: Wednesday, April 08, 2009 3:45 PM 
Subject: SV: Behandlinga av motioner och förslag. 
 
Hej 
Jag kan försvara tankarna och skrivningarna om Pengapåsen. Och tycker alltså, liksom GR, att 
skrivningen inte behöver stramas upp. 
 
Motionerande klubben tycker ju att det är fel att GR beslutade att betala ut 1 milj. till projektet 
Restaurangskolan. 
Det beslutet tycker jag att GRO Kenneth skall förklara och försvara. 
 
Bör Kenneth föra talan över denna motionen!? 
 
Hälsningar 
Bengt  
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Vitbok gällande Världens barn 
 
 
Bakgrund 
 
Vid GR 4 2008-2009 togs följande fråga upp. 
 
§ 72 Övriga frågor 
E. Världens Barn 
DG Lars Kuntze efterlyste en vitbok/historik gällande avtal, fakta information, händelser osv. inom 
ramen för VB 
Beslut 
1. GR uppdrar åt AU att ta fram underlag med fakta och historik. 
 
 
 
AU har arbetat med uppdraget, men av förklarliga skäl, har arbetet till största del gjorts av IPGRO 
Kenneth Persson. PO Damberg har lämnat sin version i § 136 i senaste AU-prokoll. VGRO Lofjärd 
och Controller Lars Gunnar Holmberg har inte  suttit med i AU under den period som uppdraget 
gällde. 
 
Arbetet har gått ut på att få fram fakta genom dokumentation, intervjuer samt egen upplevelse om 
hur hanteringen av Världens Barn projektet fortskridit.  
 
De underlag som är officiella och på nätet på Lions Hemsida är Protokoll från AU/VU samt GR. 
De sträcker sig tillbaka i tid till år 2000. Kopior av avtalen för insamlingsperioderna 2007 resp 
2008 ligger också till grund, samt diverse mailväxlingar och telefonsamtal. 
 
I AU protokoll 7 2008-2009 § 146 får undertecknad i uppdrag att färdigställa Vitboken. 
 
 
 
Första gången något är dokumenterat är 
GR 8 2002-2003 
§ 117 Världens Barn 
GRO Alf Bakken redogör för den bakomliggande idén, se PM från Red/Info Maud Nordell och 
VU´s beslut i protokoll nr 18 § 198. 
Det konstateras att ärendets art är sådan att det måste behandlas av Riksmötet. 
 
RS Ulf Järnstad redogör för att Radiohjälpen öppnat möjligheten att MD-101 Sverige efter att ha 
ansökt få medverka som s.k. associerad medlem i Radiohjälpen kampanj för Världens Barn. Frågan 
avgörs vid Radiohjälpen sammanträde i november. 
Förslaget stöds av DG Gösta Strand och DG Rolf Pusard. 
 
Beslut: 


1. Ärendet skall tas upp på Riksmötet som ett övrigt ärende med beslut. 
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2. Under förutsättning av att Riksmötet tar upp ärendet till avhandling och beslutar att MD-101 
skall ansöka om associering skall avkastningen gå till projekt Tjernobyls Barn. 


 
 
 
 
Nästa funna dokumentation är 
Protokoll GR7/2004-2005 
§ 91 Övriga frågor 
3. Världens Barn: Beslutades att godkänna Lions ansökan om att delta i  
Projektet ”Världens barn”. Ansökan inskickades 2005-01-14 
 
 
 
Sedan dröjer det tills verksamhetsåret 2006-2007 innan Världens Barn åter dokumenteras. 
 
Ansökan om medlemskap i insamlingen till förmån för Världens Barn undertecknas av GRO 
Annette Eiserman-Wikström och riktas till Radiohjälpen. 
 
 
 
GR4 2006-2007 
§ 59 Världens Barn 
Världens Barn 
Redaktör Maud informerar, att Lions via kontoret sökt medlemskap i Världens Barn i flera år och 
att vi från och med den 1 januari 2007, blivit medlemmar. Dock inte ständig medlem, utan på ett års 
mandat, med möjlighet, att kunna söka för fler år. Möte kommer att ske inom kort med Finn 
Nordgren på Radiohjälpen, för att få fler detaljer kring medlemskapet klargjort. Historisk kommer 
de flesta medlen in via TV-galor och senaste galan inbragte 70 miljoner kronor. Lions andel skulle 
bli 3 % av de insamlade medlen, dock skall Lions bidra med 15 % av dessa pengar, för att täcka 
kostnaderna. I ansökan gällande Världens Barn har Lions angivit projekt Morogoro och man 
kommer att göra ett TV-reportage på plats kring detta projekt. 
 
 
 
Avtalet mellan Radiohjälpen och de 15 insamlingsorganisationerna undertecknas av Jan Demuth. 
Datum saknas i den handlingen som ligger till grund för denna Vitbok, men torde vara kring den 19 
mars 2007. 
 
Avtalet föreskriver att det skall undertecknas av ”den högste tjänstemannen i respektive 
organisation”. Dåvarande GRO och AU valde att tolka detta som att vara Jan Demuth som 
varande Kontorschef, då GRO inte är anställd tjänsteman. 
 
 
 
AU 5 2006-2007 
§ 89 C. Världens Barn 
Lions är nu medlemmar Världens Barn. Detta gäller 1 år i taget och förnyas för varje år. Nästa 
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kampanj är hösten 2007 och Radiohjälpen har intresse av att skänka pengarna till Morogoro 
projektet. 
 
 
 
 
 
GR 5 2006-2007 
§ 74B. Världens Barn 
Redaktör Maud Nordell informerar om projektet Världens Barn. TV-galorna brukar resultera i ca 
70 milj. kronor brutto. Lions andel blir 3 % varar 15 % avgår för att täcka Världens Barns 
kostnader. TV-galan i år blir den 12 alt 13 oktober med korta TV-spots inför galan under hösten. 
Det är lämpligt att klubbarna har någon aktivitet i samma helg. Intäkterna från galan skall riktas till 
Projekt Morogoro. 
Jan Demuth ansvarar för ekonomin och Maud i informationen när det gäller Världens Barn. Maud 
kommer att sända över skriftlig information per mail till GR. 
Beslut: 
1. GR noterar med glädje informationen.  
2. GR beslutar tillsätta en arbetsgrupp inför höstens aktivitet bestående av Redaktör Maud Nordell, 
DG Per-Åke Öster samt vDG Kent Benediktsson. Sammankallande är Maud Nordell.  
 
 
 
Det är första gången någon ansvarig för Världens Barn nämns och protokolleras. 
 
 
 
AU 6 2006-2007 
§ 106 B. Världens Barn 
AU noterar att en resa till Morogoro planeras av organisationen för Världens Barn för en TV-
inspelning och att Redaktör Maud N eventuellt kommer att medfölja på denna resa för att skriva en 
artikel i The Lion. 
Beslut: 
1. AU beslutar att Maud N kan åka med på resan till Kenya och Tanzania under förutsättning att det 
ryms inom tidningens budgetram. 
 
 
 
GR 6 2006-2007 
§ 91 B. Världens Barn 
Redaktör Maud Nordell redogör för dagsläget. 
Lista på kommunsamordnare kommer inom kort att översändas från Världens Barn till Maud, för 
spridning till DG-elect, DG samt alla klubbar inom MD 101. 
Pris, kommer att delas ut till bästa klubb vid RM i Uppsala 2008. Lasse Åberg kommer att 
överlämna priset till vinnande klubb. 
 
 
 







Bil 174 
2009-05-13 


Sidan 4 av 9 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


2008-2009 


AU 7 2006-2007 
§ 119 F. Världens Barn 
Lions är inbjudna till ett uppstartsmöte 19 mars, där vi skall vara representerade med en 
representant som har rätt att ta beslut. 
AU hänvisar till GR 5 § 74 B och anser därmed att Jan Demuth har detta mandat enligt nämnda 
paragraf att representera Lions vid uppstartsmötet kring Världens Barn. 
Beslut: 
1. AU beslutar låta Jan Demuth representera Lions vid uppstartsmötet den 19 mars. 
 
 
Under sommaren 2007 fick kontoret, precis som övriga 14 insamlingsorganisationer besked om att 
organisationerna själva står för kostnaden för insamlingsbössorna till sina medlemmar. 
 
En inventering på kontoret om bösstatus hos klubbarna skedde genom rundringning av Maud 
Nordell och Cynthia Lo. Ett brett urval av klubbar kontaktades, men självklart omöjligt att kontakta 
alla klubbar i landet under den begränsade tid som stod till förfogande. Bl a meddelade PDG P-Å 
Öster, att nästan alla klubbarna i distriktet tyckte det var ett bra initiativ att sända bössor till alla 
klubbar, då många klubbar inte ägde några bössor alls. 
 
Man var inte ense på kontoret om antalet bössor per klubb, men då det skulle bli billigast per bössa 
om man valde 8 st bössor per klubb ( i en uträkning kostnader för bössor och frakt), så valde man 
detta alternativ. 
 
Jan Demuth som satt som Lions representant i referensgruppen för Världens Barn, meddelade att 
kostnaden för införskaffande av bössor skulle tas ur projektmedlen, då bössorna är förknippade 
med intäkternas förvärvande. 
 
Fakturan för bössorna attesterades därefter på sensommaren av GRO. 
 
 
 
AU 1 2007-2008 
§12  Världens Barn 
Filmning av Morogoro projektet är beslutad och skall ske av SVT på plats i Tanzania den 4 
september. 
 
 
 
AU 2 2007-2008 
§33  Världens Barn 
Planeringsarbetet pågår i positiv anda. 
 
 
 
GR 2 2007-2008 
§ 27 Världens Barn 
Informatör Maud Nordell beskriver alla positiva reaktioner från projektledning för Världens Barn 
avseende Lions starka engagemang i insamlingsprojektet. 
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TidningenAllers uppmärksammande, SR´s hemsida,  SVT´s filmning i Morogoro. 
Insamlingen kommer att ha formen av en kommuntävling samt även en intern tävling mellan Lions 
klubbar och där pris utdelas under Riksmötet i Uppsala. 
Maud Norell meddelar att insamlingen under kampanjfinalen 12-13 oktober ej kommer att ingå i 
den interna tävlingen. 
Beslut: 
1. GR noterar Maud Nordells rapport och lägger den till handlingarna. 
 
 
 
AU 3 2007-2008 
§ 53 AU utbytte erfarenhet av hittillsvarande arbete 
 
 
 
GR 3 2007-2008 
§ 39 Världens Barn 
Informatör Maud Nordell beskriver alla positiva reaktioner från projektledning för Världens Barn 
avseende Lions starka engagemang i insamlingsprojektet. Det totala resultatet blev 97 miljoner 
kronor varav fram till och med insamlingsdagarna 37 miljoner kronor och var Lions del i detta vad 
som hittills kunnat utläsas 5,8 miljoner kronor. 
Skriftlig rapport bilägges protokollet. 
När det gäller 2008 års insamling världens barn presenterades några alternativa förslag till 
mottagare. Då denna fråga inte måste vara klar för att komma in med ansökan om att medverka togs 
ej beslut utan Hjälpkommittén uppdras att utreda och lämna förslag. 
Beslut: 
1. GR noterar med glädje Mauds rapport kring årets insamling. 
2. GR ger Hjälpkommittén i uppdrag att analysera och komma med flera alternativa förslag till 
mottagare av medel från 2008 års insamling till GR mötet vid NSR. 
 
 
 
AU 4 2007-2008 
Inget nytt att rapportera men AU noterar det lyckade resultatet. 
 
 
 
GR 4 2007-2008 
§ 62 Världens Barn, nästa projekt 
Kommittén för Hjälpverksamhet meddelar att detta kommer att finnas på Guvernörsrådets bord 
inför Skövde mötet. 
Beslut 
1. GR Beslutar att frågan kring nästa mottagare för Världens Barn handläggs vid GR 5 i Skövde. 
 
§ 97       Världens barn                               
Controller Ralph och Maud redogjorde för hanteringen av insamlingsbössorna. 
Controller Ralph informerade om att Lions del av insamlingsresultatet till Världens Barn blir 2 947 
767 kronor. Maud Nordell redovisade bakgrunden till de kostnader som uppkommit genom bl.a. 
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inköp av insamlingsbössor. Det administrativa bidrag som kan utnyttjas täcker inte kostnaderna 
utan ett underskott kommer att uppstå. 
Beslut: 
1. GR beslutar ge AU i uppdrag att gå igenom hanteringen samt se över delegationen och 
återrapportera på nästa guvernörsrådsmöte i maj. 
 
 
 
GR 5 2007-2008 
§ 88 10. Förslag om profilprogram för Världens barn 2008 
 
Beslut: 
10. GR avstyrker förslag nr 1 i enlighet med bilaga 68 som istället kommer som en rapport. 
Guvernörsrådet tillstyrker förslag 2 i enlighet med bilaga 68 och 69 och föreslår att lions stannar 
kvar i Morogoro samt att projektet utvidgas mot mödrahälsovård. 
 
 
 
Avtalet med Radiohjälpen undertecknas av Controller Ralph Ahlquist den 14 mars 2008 gällande 
insamlingsperioden hösten 2008 
 
 
 
GR6 2007-2008 
§ 105   Profilprojekt Världens Barn 
Världens Barn och Radiohjälpen önskar besked om vilket profilprojekt Lions valt inför 2008-2009 
senast den 31 mars och denna fråga kan därför inte vänta  till varken nästa ordinarie GR-möte eller 
till RM. Dessutom är det inte någon RM-fråga. 
Diskussion skedde redan vid GR-5 i Skövde men något formellt beslut dokumenterades aldrig.  
Beslut 1. 
GR beslutar att Profilprojekt för Lions inom Världens Barn för verksamhetsåret 2008-2009 skall 
vara Mödravården inom Projekt Morogoro. 
Beslut 2. 
Rapport lämnas vid RM i Uppsala. 
 
 
 
AU 7 2007-2008 
§ 123 D D. Världens Barn 
Fortsatt diskussion kring kostnaderna för aktiviteten. 
GRO tar samtal med Maud Nordell kring hur arbetet fungerat inom insamlingsgruppen. 
Beslut 
1. Ralph Ahlquist ersätter Jan Demuth som Lions representant i Referensgruppen med Världens 
Barn. 
2. Beslöts om en ny utformning av insamlingsgruppen. 
Den skall bestå av Kenneth Persson (sammankallande), Maud Nordell, Ralph Ahlquist, Jan Demuth 
samt en ur den nuvarande VDG gruppen. 
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AU 8 2007-2008 
§ 135   Världens Barn 
Morogoroprojektet 
Projektledaren Sten Jansson medverkade under del av lördagen för genomgång av projektstatus. 
För insamlingen 2008 gäller ett budgeterat insamlingsmål om 100 miljoner.  
TV-gala den 10-11 oktober 
Beslut 
1. Sten Jansson får uppgift om nettobelopp för varje projekt som medel sökts från Världens 
Barn/Radiohjälpen.  
GRO undersöker bankavtal för överföring av medel med Gunnar Schönberg. 
Sten kontaktar LCI för att få hjälp att lösa problemen med Lions lokalt. 
Dr Gustav Gustavsson deltar vid behov som medicinsk expert i projektmöten. Finansieras av 
projektmedel. 
Memorandum of understanding upprättas där bla. krav på ett kraftigt ökat antal ögonoperationer 
ingår. 
En preciserad projektbeskrivning och budget för nästa projekt framtas inklusive konsultarvoden och 
administration. Utbetalning om 5000 US dollar förskotteras projektet för detta arbete. 
2. AU föreslår GR besluta att nya arbetsgrupper utses i samarbetet med Världens Barn. 
Till Referensgruppen föreslås Ralph Ahlquist. Till insamlingsgruppen föreslås Maud Nordell. 
Till arbetsgruppen föreslås Maud Nordell, Lars Kuntze, Jan Demuth och Kenneth Persson som 
sammankallande. 
 
 
 
GR 7 2007-2008 
§ 109  Världens Barn 
GRO informerar att DG Kent Benediktsson anställts inom Världens Barns kampanjorganisation för 
att verka inom Malmöhus Län. 
Arbetsgrupper 
DG Sven-Arne Wennerberg föreslår GR besluta om bemanning i respektive arbetsgrupp enligt 
följande. 
Referensgruppen – PO Damberg 
Arbetsgruppen – Kenneth Persson, sammankallande, Lars Kuntze, Per Hådell, Maud Nordell. 
Beslut: 
1. Guvernörsrådet väljer PO Damberg till Referensgruppen, Maud Nordell till insamlingsgruppen, 
Kenneth Persson, Lars Kuntze, Per Hådell samt Maud Nordell till Lions arbetsgrupp, Kenneth 
Persson som sammankallande.  
GRO gör en redovisning och tillbakablick varför 2007 års insamlingskostnader ej togs in i budgeten 
för profilprojektet. 
Beslut: 
2. Guvernörsrådet beslutar att hela kostnaden för insamlingen belastar administrativa kassan för 
 innevarande verksamhetsår. 
3. GRO Kenneth och Controller Ralph uppvaktar Världens Barns ledning, Finn Nordgren, för att 
diskutera Lions insamlings-kostnader. 
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AU 1 2008-2009 
§12  Världens Barn 
AU tagit del av bilaga 13, inget att invända. 
 
 
 
GR2 2008-2009 
§ 29 Världens Barn 
IPCC Kenneth Persson informerade om de utskick som har skickats till klubbpresidenterna. 
Ytterligare information kommer att skickas ut så fort den finns tillgänglig. Världens Barn har ett 
centralt uppstartsmöte i Stockholm den 15/9 och efter det kommer det mer information. DG Lars 
Kuntze informerade om att informationsmaterial till guvernörerna fanns i lokalen och att detta skall 
tagas med hem. 
Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
 
 
AU 3 2008-2009 
§ 59 Världens Barn 
Ingen rapport från kommittén, men AU har tagit del av resultatet från insamlingsgalan.  
 
 
 
GR 4 2008-2009 
§ 56 Världens Barn 
IPCC Kenneth Persson informerade om det utskick av info och upplysningar som skickats ut till 
klubbarna. 
Redaktör Maud Nordell om hur insamlingen gått hittills. Det kommer dock att vara tveksamt om 
kampanjen når målet på 100 miljoner. Utfallet från TV-galorna var inte lika bra i år pga att det den 
ena dagen krockade med en VM-kvalmatch i fotboll. Maud har också tittat på vad lionsklubbarna 
skramlade in under helgen i oktober, de preliminära siffrorna som inkluderar 8 av 10 distrikt landar 
på ca 3,7 miljoner. Maud vädjar nu till guvernörerna att se till att alla klubbar redovisar sitt utfall av 
insamlade medel. 
Beslut 
1. GR noterar den muntliga rapporten och lägger den till handlingarna. 
GRO P-O tog upp frågan om Profilprojekt 2009 när det gäller Världens Barn. GRO i samråd med 
Hjälpkommittén föreslår att mödravårdsprojektet i Morogoro även är vårt profilprojekt 2009 
Beslut 
2. GR beslutar att mödravårdsprojektet i Morogoro kommer att vara profilprojekt även för 2009 
 
§ 72 E. Världens Barn 
DG Lars Kuntze efterlyste en vitbok/historik gällande avtal, fakta information, händelser osv. inom 
ramen för VB 
Beslut 
1. GR uppdrar åt AU att ta fram underlag med fakta och historik. 
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Att misstag och missförstånd har skett från det att Lions blev medlem i Världens Barn fram tills 
dags dato är utan allt tvivel. Detta beror säkerligen på en hel del okunskap om tolkningen av 
avtalet mellan Lions och Världens Barn, samt på att Lions tidigare inte varit med om att delta i 
denna form av samarbete, där Lions själva inte haft möjlighet att påverka avtalsform och innehåll.  
 
Hade ex vis ett försök till kostnadskalkyl gjorts tillsammans med Radiohjälpen innan avtalets 
undertecknande, hade skillnaderna i våra sätt att se på kostnaderna för inskaffande av 
insamlingsbössor säkerligen framkommit. Då hade man redan på ett tidigare stadium kunnat 
hantera situationen. 
 
 
Det har givit Controller och GRO under 2007-2008, samt Controller och GRO under 2008-2009,  
en hel del extraarbete, som kunde undvikits om Lions agerat i enlighet med rätt tolkning av avtalets 
konstruktion. 
 
Till det positiva hör, att efter allt detta arbete från 2 års AU, har pengarna för inköp av 
insamlingsbössor delvis  kunnat ersättas och att det därmed inte drabbat Lions eller dess 
medlemmar ekonomisk genom ökade medlemsavgifter eller utdebiteringar på klubbarna. Även 
Guvernörernas möte med Peter Hjukström, Världens Barn har säkerligen bidragit till att 
ersättningsfrågan för insamlingsbössorna löste sig. 
 
Dessutom finns det idag ingen klubb i hela Sverige, som står utan bössor eller behöver investera i 
sådana inom överskådlig tid. Det förekommer t o m klubbar, som tidigare inte haft bössor i sin 
verksamhet, som numera använder dessa flitigt även till andra aktiviteter och på så sätt ökar 
verksamhetsintäkterna. 
 
 
IPGRO Kenneth Persson 
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----- Original Message -----  
From: Almqvist Bengt  
To: gro@lions.se  
Sent: Tuesday, April 07, 2009 4:02 PM 
Subject: VB: Inbjudan till MSBs introduktionskurs 
 
Hej PO 
 
Björn Åström kan inte gå på introduktionskursen 
nu i april och DG Sören har inte någon annan som vill/kan gå då. 
Finns det någon Lion i annat distrikt som vill gå sådan kurs? 
Guvernörerna kan väl skriva om kursen i sina nyhetsbrev! 
 
Hälsningar 
Bengt 


 
Från: Björn Åström [mailto:bjornastrom@telia.com]  
Skickat: den 26 mars 2009 21:29 
Till: Almqvist Bengt 
Ämne: Fw: Inbjudan till MSBs introduktionskurs 
 
Hej Bengt ! 
Jag har fått  inbjudan från MSB om introdkurs,Jag kan tyvärr ej deltaga i denna .Men det är bra om det finns 
någon annan inom Lions som vill utbilda sig. 
 
Med Hälsning  
Björn Åström 
 
 
----- Original Message -----  
From: Götesson Fredrik  
To: bjornastrom@telia.com  
Cc: Pettersson Marielle  
Sent: Wednesday, March 25, 2009 11:12 AM 
Subject: Inbjudan till MSBs introduktionskurs 
 
Hej Björn  
Här kommer inbjudan till nästa Introduktionsutbildning.  
Jag har tyvärr inte datum för höstens utbildningar ännu, men så fort jag har dem, ska jag meddela dig.  
 
mvh  
Fredrik Götesson  
MSB 


Intresseanmälan till Introduktionskurs för MSBs internationella insatspersonal 
  
Du inbjuds härmed att  anmäla ditt  intresse för att gå vår Introduktionskurs för MSBs internationella 
insatspersonal som är obligatorisk för all insatspersonal.  
Kursen består av tre utbildningsblock varav det inledande (block 1) och det avslutande (block 3) genomförs på 
distans och block 2 på MSBs lokaler i Karlstad. Distansutbildningen sker via Internet och kan således 
genomföras på hemorten. Studietakten under distansblocken är 25%. Distansblocken har fasta start- och 
slutdatum, men inga ”lektionstider” på fasta klockslag. Deltagande under hela internatsdelen är obligatoriskt.  
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Block 1 - 27 april– 10 maj distans 
Block 2 - 11 maj start vid lunchtid – 18 maj avslutas på eftermiddagen 
Block 3 – 19 maj – 5 juni 
Det finns 24 platser på kursen. Om intresset blir stort kan ett  urval vara nödvändigt.   
En förutsättning för att du ska bli antagen till utbildningen är att  du ingår i MSBs personalpool för 
internationella insatser, och att  du har lämnat alla nödvändiga dokument till rekryteringsenheten, såsom 
hälsointyg, arbetsgivarens medgivande, aktuell CV etc. 
Logi, mat och resor betalas under internatdelen av kursen av MSB (resor bokas av MSBs reseansvarige). För 
dessa åtta dagar utgår också en dagersättning enligt gällande avtal, 800 kr/dygn inkl semesterersättning. För att 
ersättas med ett  högre belopp än 800 kr/dygn så måste du uppvisa en kopia på arbetsgivarens löneavdrag för 
den perioden som du var på utbildning. På den handling som Du skickar in till MSB ska det stå angivet din 
förlorade arbetsinkomst för de aktuella dagarna (datum och belopp ska tydligt framgå). Handlingen ska vara 
signerad av din ordinarie arbetsgivare eller lönekontoret och skickas till MSB när löneavdraget är gjort. Under 
distansblocken utgår ingen dagersättning. 
  
Besvara denna inbjudan till fredrik.gotesson@msbmyndigheten.se senast den 30 mars och meddela om du har 
möjlighet att  gå kursen eller inte. Antagningsbesked kommer senast under vecka 15. 
  
Bilagor: 
Räddningsverkets kursplan för kursen. En reviderad kursplan fastställd av den nya myndigheten MSB kommer 
senare, men det mesta överensstämmer med denna. 
  
Med vänlig hälsning 
Fredrik Götesson 
________________________________________ 
Fredrik Götesson 
Urval/Antagning 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap 
Utbildningsenheten 
  
651 81 Karlstad 
Växel: 0771-240 240 
Tel: 010-240 5256 
Mobil: 0761-08 66 33 
Epost: fredrik.gotesson@msbmyndigheten.se 
www.msbmyndigheten.se 
  
 
Från: Björn Åström [mailto:bjornastrom@telia.com]  
Skickat: den 25 mars 2009 09:53 
Till: Pettersson Marielle 
Ämne: Re: ang introutbildning 
 
Hej marielle. 
Helt OK. 
Hälsar Björn Å 
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----- Original Message -----  
From: Pettersson Marielle  
To: Björn Åström  
Sent: Wednesday, March 25, 2009 8:34 AM 
Subject: SV: ang introutbildning 
 
Hej! 
Inbjudan till den andra introkursen under året kommer att  gå ut i dagarna, är det ok att  vi skickar den till dig så 
att  du sedan kan vidarebefordra den till relevanta intressenter inom Lions? 
 
Hälsningar 
Marielle 
 
 
Från: Björn Åström [mailto:bjornastrom@telia.com]  
Skickat: den 23 mars 2009 19:51 
Till: Pettersson Marielle 
Ämne: Re: ang introutbildning 
 
Hej Marielle ! 
 
Enligt det avtal som ingåtts mellan Lions och MSB i mars 2008 , är det MSB som står för alla kostnader. 
Dessutom vid ev deltagande i katastrofhjälp är Lions deltagare anställda av MSB ,och har era förmåner. 
Jag är också intresserad av de datum för introduktionskurser du har att  erbjuda, så att planläggning kan ske. 
 
Hälsar Björn Åström 
 
 
----- Original Message -----  
From: Pettersson Marielle  
To: bjornastrom@telia.com  
Sent: Wednesday, March 18, 2009 2:03 PM 
Subject: ang introutbildning 
 
 
Hej! 
 
Jag har nu stämt av med övriga berörda parter och vi kan erbjuda en plats på vardera av de 4 återstående 
introduktionskurserna för Lions.  
Hur har kostnader för deltagande i utbildning tidigare fördelats/hur föreslår ni att  dessa fördelas under 2009 
(gällande deltagande i utbildning)? 
 
 
Hälsningar 
Marielle 
 
Marielle Pettersson  
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Örby 2009-03-16 


Till: 
Guvernörsrådet inom MD 101 


 
ÅTERINFÖ RANDE AV UTBILDNINGSRÅD INO M MD 101 


 
I samband med att utbildningsprogrammet LionStegen skapades bildades ett utbildningsråd i MD 
101. Rådet bestod av tre personer, MDLDC och 2 ledamöter och hade till uppgift att med 
bakgrund i utvärdering av genomförd utbildning och övrig feedback samt egna tankar löpande 
uppdatera det utbildningsmaterial som skulle användas inom MD 101. 
 
Avsikten var att säkerställa kvalitén och försöka höja nivån på den utbildning som delgavs på alla 
nivåer inom MD 101. Eftersom utbildning är att anse som ”färskvara” måste all utbildning 
ständigt utvärderas i avsikt att förbättra den. 
 
För att klara detta arbete är det nödvändigt att det finns en grupp inom vilken tankar och idéer och 
behov av förbättrat utbildningsprogram kan bearbetas och omformas till ett pedagogiskt material.  
 
Utbildningsrådets sammansättning m.m. 


• Rådet skall bestå av tre personer, MDLDC som ordförande/sammankallande 
och två ledamöter. 


• Ledamöterna skall ha erfarenhet av vuxenutbildning, gärna inom Lions. 
• Mandattiden bör vara tre (3) år. 
• Val förrättas så att endast en av de tre personerna i rådet byts ut i taget detta 


för att säkerställa kontinuiteten inom rådet. (Inledningsvis bör en ledamot 
väljas på ett (1) år med möjlighet till omval på tre (3) år och en ledamot 
väljas på två (2) år med möjlighet till omval på tre (3) år).  


 
Rådets arbetsuppgifter och ekonomi 


• Rådet skall vara MDLDC behjäplig med utvärdering och vid behov 
förändring av utbildningen på MD-nivå 


• Rådet ges ekonomiska förutsättningar för att kunna ha ett (1) årligt möte. 
Övriga kontakter kan ske via mail eller på telefon. 


• Rådet ansvarar för utarbetandet av ett för MD101 gemensamt 
utbildningsmaterial på klubb- och distriktsnivå. Utbildningsmaterialet, som 
löpande skall uppdateras skall finnas tillgängligt på MD 101´s hemsida. 


 
Förslag på ledamöter: Finn Bangsgaard LC Svansjö sammankallande, Olof Ejdeblad LC Bankeryd 
VDG och ännu ej namngiven yngre medlem från stockholmsområdet. 


 
Finn L Bangsgaard/Lars Kuntze/Patrik Persson 
 Ny FUU-kommitten 
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     Stigtomta 2009-04-16 
 
NYA FUU-KO MMITTÉN 
 
Nya FUU-kommittén har av guvernörsrådet fått uppdraget att inför nästa 
guvernörsrådsmöte bereda frågan avseende uppdrag och förslag på IT-ansvarig och IT-
kommitté. 
 
Nya FUU-kommittén framlägger följande förslag beträffande IT-kommitténs 
sammansättnig och uppdrag:: 
 


• att följande personer ingår i gruppen: Sune Karlsson LC Hindås som expert i IT-
frågor, Kerstin Forsgren-Fredriksson LC Östersund/Brunkullan som representant 
för distriktens IT-ansvariga samt Lars Kuntze LC Oxelösund som 
sammankallande. 


• att uppdraget i första skedet sträcker sig fram till 31 dec 2009 


• att uppgiften för gruppen i första hand blir att se till att åtgärda de mest akuta 
problem samt att sammanställa befintlig dokumentation för Svenska 
medlemsdatabasen och registerprogram samt att inför 2009-2010 göra en 
beräkning av årskostnaden för support av medlemsregistret. 


• att göra ett förslag på en långsiktig strategi för Svenska medlemsregistret 


• att upprätta en arbetsbeskrivning för supportfunktionen 


• att upprätta en arbetsbeskrivning för distriktsansvariga 


• att för guvernörsrådet framlägga ett prioriterat förslag på kvalitetsförbättringar av 
funktioner i Svenska medlemsregistret. Förslagen skall innehålla en beskrivning 
av funktionen samt uppskattad tid och kostnad för förändringen. 


• att upprätta ett avtal med leverantör för att säkerhetsställa systemets funktionalitet  
och fortlevnad och som på uppdrag kan genomföra de förändringar som 
beslutats. 


• att vara en rådgivande instans i multipeldistriktet datafrågor och hjälpa till med att 
ta fram förslag på system och program som behövs för att administrationen skall 
vara så kostnadseffektiv som möjligt.  


  
 
Lars Kuntze/Patrik Persson/Finn Bangsgaard 
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RES EPO LICY 
Riktlinjer för resor 


 
Inledning 
 
Dessa riktlinjer gäller personer med uppdrag inom Lions International, MD 101, vid resor som 
sker för fullgörande av tilldelat uppdrag och som skall betalas av Lions. 
 
Alla resor ske så kostnadseffektivt som möjligt under förutsättning att de sker på ett säkert och 
tryggt sätt med minsta möjliga miljöpåverkan. 
 
De som har att följa denna policy ska förstå vikten av ett säkert och kostnadseffektivt 
miljöanpassat resande och inse att genom sitt handlande man kan bidra till en säkrare och mer 
miljöanpassad trafik. 
 
Ett aktivt engagemang från alla berörda är nödvändigt för att dessa riktlinjer efterlevs. 
 
Att riktlinjer efterlevs kan också bli föremål för revision. 
 
Syfte 
Syftet med resepolicyn är att ge förutsättningar för att persontransporter som har samband med 
uppdrag för Lions räkning ska ske till: 
 


- bästa möjliga ekonomi 
- hög trafiksäkerhet 
- lägsta möjliga påverkan 


 
 
ALLMÄNNA REGLER FÖR RESOR 
 
Lions eftersträvar att resor och logi i tjänsten skall vara kostnadseffektiva. Detta innebär 
följande: 
 


- Resenären ska välja det lämpligaste färdmedlet med hänsyn till kostnad och tid. Ett billigt 
färdsätt ska väljas så länge det inte medför hinder att genomföra uppdraget på 
effektivaste sätt. 


- Resenären ska noga beakta miljöaspekter vid val av färdmedel och logi. 
- Grunden för en god ekonomi ligger i en effektiv planering. God framförhållning och 


samordning av bokningar ger möjlighet att utnyttja speciallösningar till lägre priser. 
- Intjänad leverantörsbonus får endast utnyttjas i samband med resa i uppdrag för Lions. 


 
 
 
 
 
TILLÄMPNING AV REGLERNA 
Planering av resor 
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Resandet är en viktig och oftast nödvändig del av ett uppdrags fullföljande. Det är också en dyr 
och tidsödande aktivitet. I första hand ska alternativ till att resa övervägas. Kan ”virtuellt 
resande” t.ex. telefonmöte eller videokonferens användas istället? 
 
När ett möte kräver resa, ska resan planeras på så sätt att tid och reskostnader minimeras. 
Inriktningen bör vara att billigaste färdsätt väljs med hänsyn till miljöpåverkan och riskerna i 
trafiken. Vid beräkning av kostnaderna ska hänsyn tas till alla delar, t.ex. logi, traktamenten och 
restid. Det innebär att i normalfallet att kollektiva transporter som tåg eller buss bör väljas i 
första hand och personbil i andra hand. Av miljö- och trafiksäkerhetsskäl kan tåg i kombination 
med övernattning vara ett lämpligare val än flyg. 
 
Framförhållning medger möjlighet att på bästa sätt uppnå prisnedsättning samt även reservation 
av plats på färdmedel och hotell som innebär tillräcklig flexibilitet och rimlig standard. 
 
Möten bör förläggas så att resandet effektiviseras. Planera för att samåka och att genomföra flera 
ärenden under samma resa. 
  
Samåkning skall uppmuntras. 
 
När möten planeras ska platsen väljas med tanke på alla deltagares sammantagna resa. 
 
Godkännande av tjänsteresa 
En resekostnad uppstår i princip när resan beställs. Kostnad för resa skall godkännas av 
attestberättigad. 
 
Att tänka på vid beställning 
Inom kollektivtrafiken finns det en mängd olika möjligheter till prisrabatter, värdekort, 
dygnskort etc. Det är viktigt att göra sig förtrogen med de olika biljettsystemen och nyttja 
möjligheterna till prisrabatter 
 
Tåg 
För resa med tåg gäller generellt att 2:a klass ska nyttjas. Undantag från detta ska prövas med 
stor restriktivitet. Vid resa med nattåg får resa företas i singelkupé 
 
Bil 
Nyttjande av egen bil ska ske endast i undantagsfall.  
Böter för trafikförseelser och kostnader i samband med skador på eget fordon m.m. ersätts inte 
av Lions. 
 
Taxi 
Resa med taxi kan ske när lämpliga allmänna kommunikationer saknas. Samåkning med taxi kan 
ibland vara billigare än kollektivtrafik och bör då utnyttjas. 
Pris och betalningssätt görs upp i förväg. Uppmärksamhet skall ske på fasta priser till och från 
flygplatser/motsvarande. 
 
 
Flyg  
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Flygresor ska i största möjliga utsträckning ske med billigaste möjliga alternativ. Inrikesflyg får 
endast utnyttjas om resan överstiger 50 mil och om en sammanlagd tidsvinst på minst fyra 
timmar kan göras i jämförelse med annat färdsätt. 
 
Logi/hotell 
Övernattning sker på hotell av normalstandard. 
Där hotell med likartad standard finns som val ska hotell med uttalad miljöpolicy prioriteras 
Vid privat logi utgår nattraktamente. 
 
Egna konferensarrangemang 
Vid anordnande av egna konferensarrangemang skall detta ske utifrån vad som angivits ovan 
beträffande kostnader, säkerhet och miljö samt att konferenstider anpassas till allmänna 
kommunikationer. 
 
 
ÖVRIGT 
Utbetalning av ersättningsberättigade kostnader 
Utbetalning av ersättningsberättigade kostnader sker enligt den särskilda policy som finns 
framtagen för detta och med användande av blanketten för reseräkningar 
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2008-2009 Bil 169
2009-05-04


Lions Club International MD 101
1/7-08  -   31/3-09


Utfall Budget Budget Prognos


Intäkter Perioden Perioden 2008-2009 2008-2009
Nationella avgifter 2 702 317 2 613 000 3 484 000 3 483 000
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 29 209 0 0 29 200
Försäljning  447 156 112 500 150 000 500 000
Handbok 112 120 136 000 136 000 112 100
The Lion 295 962 370 900 566 000 500 000
Postkontroll IBM 4 170 7 497 0 4 200
Anm avgifter seminarier 99 000 90 000 90 000 99 000
Övr ersättningar o intäkter 54 19 242 22 000 5 000
Summa intäkter 3 689 988 3 349 139 4 448 000 4 732 500


Kostnader Utfall Budget Årsbudget Prognos
Varor -257 122 -67 500 -90 000 -325 000
Guvernörsrådsordförande -50 846 -67 497 -88 000 -80 000
Guvernörsrådsmöte -127 485 -47 202 -94 000 -130 000
Arbetsutskottet -53 421 -85 550 -111 000 -90 000
IT -31 130 -43 135 -57 000 -45 000
Riksmöte -345 402 -314 190 -316 000 -360 000
Nordiska samråds möte -146 062 -207 200 -207 000 -150 000
Europaforum -43 051 -84 900 -85 000 -45 000
Convention -722 0 -64 000 -64 000
Övriga kommittéer -2 995 -6 984 -9 000 -9 000
Framtidskommittén -230 244 -277 218 -370 000 -350 000
Hjälpkommittén -20 945 -56 637 -76 000 -50 000
Ungdom/NO/LQ/LEO -53 958 -69 237 -92 000 -85 000
Riksvalsnämnden -5 160 -19 314 -28 000 -28 000
Hedersrådet 0 0 -2 000 -2 000
PR 1 674 -26 676 -36 000 -36 000
The Lion -272 863 -383 634 -511 000 -450 000
Handboken -107 383 -132 000 -132 000 -107 400
Personal -1 031 170 -1 035 612 -1 381 000 -1 381 000
Administration -494 027 -533 844 -712 000 -712 000
Summa kostnader -3 272 312 -3 458 330 -4 461 000 -4 499 400


Resultat före avskrivningar 417 676 -109 191 -13 000 233 100


Kostnader för avskrivn o avsättn -26 000 -15 000 -20 000 -30 000
Finansiella intäkter och kostnader 64 545 36 000 48 000 65 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 0 0


38 545 21 000 28 000 35 000


Resultat 456 221 -88 191 15 000 268 100


1
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Överenskommelse mellan regeringen, idéburna organisationer inom det sociala området och 
Sveriges kommuner och landsting 


 
 
Bakgrund: 
Undertecknad har lyssnat på en presskonferens om vad ovan överenskommelse innebär. Det material 
som förklarar vad det hela går ut på är på 45 sidor A4. Skall här försöka att återge huvudsakliga 
innehåll och vad detta har för bäring på Lions.  
Detta var i december 2008. 
 
Sammanfattning av överenskommelsen: 
I regeringens förord står att överenskommelsen är en ömsesidig avsiktsförklaring. Vidare står att: 
”Huvudmålet är att stärka de idéburna organisationernas självständiga och oberoende roll som 
röstbärare och opinionsbildare, samt att stödja framväxten av en betydligt större mångfald av utförare 
och leverantörer inom hälso- och sjukvården och omsorgen.” 
Dialogen skall bland annat ”undanröja hinder för att sektorns hela potential ska kunna utvecklas”.  
Vidare: ”Hur organisationerna parallellt med att vara utförare ska kunna fungera i rollen som 
röstbärare och opinionsbildare, inte minst för människor i utanförskap.”  
90 organisationer har inbjudits att delta i dialogen, vilka dessa är och hur det gått till att finna dem 
framgår senare i detta dokument.  
Dialogen har lett fram till en gemensam vision: ”Stark övertygelse om de idéburna organisationernas 
viktiga roll i samhället.” ”Ett gemensamt ansvar hävda demokratiska värderingar och tolerans och 
utgå från respekten människor lika värde.” ”Samhället vill ta tillvara den kraft som finns inom 
idéburna organisationerna.”  
Man har kommit fram till följande gemensamma principer: 
Principen om självständighet och oberoende, dialog, kvalitet, långsiktighet, öppenhet och insyn, 
mångfald.  
Under rubriken åtagande och åtgärder står: Regeringen ska i avsikt stärka idéburna organisationernas 
förutsättningar ge direkt till utredningar som berör sektorns möjligheter att verka. Verka för att 
statliga stöd utformas med hänsyn till principen om självständighet och oberoende. Verka för att att 
det råder tydliga villkor när det gäller den ideella sektorns långsiktiga förutsättningar att utöva sina 
verksamheter.  
 
Vad har för bäring på Lions? 
Mest nytta av detta kommer de organisationerna som är utförare av välfärdstjänster att ha. 
Överenskommelsen innebär kanske idag inte alltför konkreta handlingar, men är en tydlig signal till 
det offentliga att ”räkna med” de ideella organisationer och deras jobb i utförandet av 
samhällstjänster som i mångt och mycket idag sköts av den offentliga sektorn.  
Vad överenskommelsen signalerar till myndigheter och den offentliga sektorn är att ta tillvara på den 
ideella sektorn och att undanröja hinder för den i sitt arbete, inte tvärtom. Exempelvis kan detta 
innebära att det offentliga lägger ut utförarollen på inte bara företag utan även ideella organisationer 
inom vissa områden.  
Vid årsskiftet kom en ly lag ”Lagen om valfrihetssystem” som en följd av detta och den inbjuder 
organisationer att delta i att bli utövare av välfärdstjänster direkt till medborgarna, med offentlig 
finansiering. Vissa krav och kriterier gäller dock här som organisationerna måste uppfylla.  
I den mån Lions har en sådan roll eller på lokal nivå tar på sig en sådan roll spelar 
överenskommelsen naturligtvis en roll. Den öppnar upp för även oss att delta i den mån 
organisationen vill, precis som för andra organisationer.  
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Vidar signalerar den att i de fall Lions lokalt eller nationellt anser att offentligas regler till exempel 
sätter krokben för vårt arbete, kan Lions peka på överenskommelsen och hävda att det finns en 
överenskommelse parterna emellan som ska underlätta, inte tvärtom, de ideella organisationernas 
arbete.  
 
Konklusion: 
Överenskommelsen är i mångt och mycket väldigt övergripande. Se ledare i DN som bifogas. 
”Igår lanserades överenskommelsen mellan regeringen, den ideella sektorn och Sveriges kommuner 
och landsting. Det är ett senkommet erkännande av en viktig samhällssfär”, säger DN.  
Och vidare: ”Det hela kan alltför lätt avfärdas som vackra men innehållslösa fraser. 
Överenskommelsen visar dock, om inte annat, att en viktig attitydförändring år på gång.” 
Det är här som kärnpunkten ligger: Det offentliga ska samarbeta med och underlätta för de ideella 
organisationerna, inte tvärtom.  
Konkret finns områden där det kan komma att bli kontroverser, spår DN. Arbeta oavlönat är tabu och 
fackföreningar och myndigheter tenderar slå vakt om sina revir och se frivilligt arbete som hot 
istället för resursförstärkning, konstaterar DN.  
 
Och nu? 
Överenskommelsen är ett första steg, regeringen avser fortsätta dialogen med parterna.  
Organisationerna erbjuds skriva under denna överenskommelse.  
Viktigt att veta är dock att de organisationer som inte skriver under även kommer att omfattas av 
överenskommelsen och dess konsekvenser.  
Frågan är: Vill Lions skriva under? 
 
Vad är det vi skriver under? Det är en övergripande principiell överenskommelse.  
Vad förbinder vi oss till, om vi skriver under? Att stödja principerna i överenskommelsen.  
Det som kan komma att krävas, om vi skriver under, är deltagande i möten för fortsatt dialog, varför 
beredskap skall finnas att sända person som representerar Lions vid dessa möten. 
Omfattningen av möten är i dagsläget okänt.  
 
Åsikt:  
Principerna är så övergripande att det inte är några problem för Lions att skriva under, om Lions så 
vill. I och för sig spelar det nog ingen roll om vi gör det eller inte.  
Å ena sidan kan man tycka att vi som har som motto: För samhällsansvar och livskvalité, bör skriva 
under. Å andra sidan, ingen stor händelse om vi inte gör det. Möjligtvis kan vi få en chans till PR om 
vi skriver under.  
 
Tider: 
Deadline för att skriva under är 1 juni 2009.  
 
AU kan behandla frågan, skriva under eller ej, på sitt möte 21-22/3, AU 6.  
GR kan behandla 23/5 (efter RM).  
 
Om beslutet blir att skriva under skall vi vända oss till Generalsekreterare Lars Pettersson på Famna, 
riksorganisation för vård och omsorg utan vinstsyfte. (www.famna.org). Han har varit med i den så 
kallade förslagsgruppen vid utarbetande av överenskommelsen.  
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Vilka organisationer har ingått? 
HSO – Handikappförbundens samorganisation, Forum för Frivilligt Social Arbete, Rädda Barnen, 
Sveriges Kristna Råd, Naturskyddsföreningen, IOGT-NTO, Bris, FRII, Röda Korset, KFUM-KFUK, 
Judiska församlingen, ROKS, Reumatikerförbundet, Skärgårdarnas riksförbund, Stadsmissionen, 
Synskadades Riksförbund, Sveriges Kristna Råd, Sveriges Muslimska Råd, Sveriges Konsumenter 
med fler.  
Lions har inte varit med hittills och mig veterligen fått inbjudan. Varför har jag inte fått vetskap om. 
Bland annat har valet av organisationer gått via de som finns med i FRII, sades det mig vid 
presskonferensen.  
 
 
3 februari 2009 
Maud Nordell 
Red, PR, Info MD 101 
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Projektsaldo per 2009-04-30


Resultaträkning Balansräkning
Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Penningpåsen


773 858,00 -150 000,00 623 858,00 2 361 651,79 623 858,00 2 985 509,79


Handikappfonden


374 560,00 -75 423,50 299 136,50 923 692,97 299 136,50 1 222 829,47


Mot droger


0,00 -67 453,00 -67 453,00 67 453,00 -67 453,00 0,00


Narkotikasökhund


70 000,00 -420 000,00 -350 000,00 602 500,00 -350 000,00 252 500,00


BQtL


1 632 652,03 -1 392 502,33 240 149,70 1 095 262,27 240 149,70 1 335 411,97


NSR-projekt


2 571 782,00 -3 272 554,04 -700 772,04 1 873 306,94 -700 772,04 1 172 534,90


Morogoro /ögonvård/


2 880 466,00 -597 338,59 2 283 127,41 -22 411,00 2 283 127,41 2 260 716,41


Tanzania /mödravård/


3 544 555,00 -40 926,31 3 503 628,69 0,00 3 503 628,69 3 503 628,69


LEO


49 110,00 0,00 49 110,00 0,00 49 110,00 49 110,00


Orkester Norden


69 415,00 -67 856,33 1 558,67 104 233,70 1 558,67 105 792,37


Katastrofberedskapen


968 700,00 -500 000,00 468 700,00 55 281,18 468 700,00 523 981,18
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Sight First II


303 825,00 -364 007,00 -60 182,00 60 182,00 -60 182,00 0,00


Resultaträkning Balansräkning
Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Maarja Village


400,00 0,00 400,00 64 343,71 400,00 64 743,71


Novozybkov
0,00 0,00 -40 000,00 51 400,00 -40 000,00 11 400,00


Viljandi Estland


0,00 0,00 0,00 15 791,85 0,00 15 791,85


Ungdomsläger


530 647,00 -132 457,31 398 189,69 -49 217,82 398 189,69 348 971,87


Oskarshamnslägret


68 805,00 -125 124,00 -56 319,00 573 395,96 -56 319,00 517 076,96


Totalt
13 838 775,03 -7 205 642,41 6 593 132,62 7 776 866,55 6 593 132,62 14 369 999,17


2009-04-30/JD
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Riksvalnämndens rapport till Riksmötestrycket. Rev. 1 
 
 
Val som skall ske vid riksmötet i Umeå 2009 
 
 
Guvernörsrådets ordförande (GRO) 2009 – 2010: 
 
Jan Lofjärd  LC Varberg  Nom. av: distr. 101-A,B,GD,N, P, S,  


SM,SV, U, VG  
 


RVN förordar: Jan Lofjärd 
 
 
Guvernörsrådets vice ordförande (vGRO) 2009 – 2010: 
 
Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik Nom.av: dist. 101-N,P,SV  
Sven-Arne Wennerberg LC Huddinge Nom.av:dist. 101-A,B,GD,SM,VG 
Ronny Quist  LC Trelleborg Nom.av: dist. 101-S, Avstår att  
    kandidera. 
 
RVN förordar: Sven-Arne Wennerberg 
 
Kandidaterna till GRO och vGRO skall få utrymme att presentera sig i riksmötestrycket. 
 
 
Förtroendevald re visor: 
 
Ordinarie: 
Willy Lindgren LC Västervik   Nom.av: dist.101-B, N, P, S, SM,SV   
Björn Wallenius  LC Trollhättan Nom.av: dist.101-A, GD,VG  


Avstår att kandidera. 
 


RVN förordar Willy Lindgren 
 
Ersättare: 
Karl-Rudolf Pettersson LC Botkyrka Nom av: distr.101-A, B,N, P, S, SV,   
Willy Lindgren LC Västervik Nom.av: dist.101-GD   Ej valbar. 
  
RVN förordar: Karl-Rudolf Pettersson   
 
 
Riksvalnämnden: (Tre ledamöter skall väljas) 
 
Elisabeth Lindqvist LC Sollefteå/Nipsippan (2 år i RVN) Nom. av: dist.101-A,B, 


GD,N, P, S,SM,SV,VG   
Annette Eiserman- LC Mölnda/Kvarbyn (1 år i RVN) Nom.av:dist.101-B.P.S. 
Wikström      SV,VG 
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Ingemar Andersson LC Södertälje/S:t Ragnhild Nom.av:dist.101-A,GD, 
     N,S 
Bo Edman  LC Simlångsdalen  Nom.av:dist.101-A,GD, 
     N, (2 års period) 
     Nom.av:dist.101-B.P,S, 
     SV,VG (3 års period) 
 
RVN förordar: Elisabeth Lindqvist, Annette Eiserman-Wikström, Ingemar Andersson 
 
 
Riksvalnämndens ordförande 2009 – 2010. 
 
Elisabeth Lindqvist LC Sollefteå/Nipsippan(2 år i RVN) Nom. av: distrikt A, B, 
     GD, N, P, S, SM, SV,VG   
RVN förordar: Elisabeth Lindqvist 
 
 
 
(RVN förord till RM 2009) 
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Justering av protokoll angående Bring Quality to Life 
 
 
Frölunda den 18 februari 2009 
 
Till Guvernörsrådet 
 
 
Vår klubb mottog ett brev tidigt i höstas med ett antal frågor och påpekanden som ställdes av revisor 
Willy Lindgren angående BQtL från åren 2006 och 2007. I brevet förstod vi att om vi inte kunde 
besvara era frågor fanns det en risk att klubben själv skulle få stå för kostnaderna kring broschyr och 
hemsida, något vi finner absurt med tanke på att det finns GR-beslut på att projektet skall deltaga på 
NSR 
(GR2006-11-11 § 39b), Europaforum (AU2007-02-03 § 102b) etc. Vi besvarade frågorna i ett brev 
som gick till controller Lars-Gunnar () inför GR-mötet i november. 
 
Efter att själva fått leta upp protokollet på nätet (ett direkt svar till oss hade varit hövligt) finner vi 
följande: 
 
Revisionspåpekande 
Förtroendevalde revisorn Willy Lindgren drog bakgrunden till de påpekande som gjorts gällande 
BQtL och LC Råda-Mölnlycke (se bil. 
36,54,62,64). Willy föreslår att MD inte kräver tillbaka pengarna pga att klubben gjort mycket för 
projektet. 
Beslut 
1. GR beslutar att inte kräva tillbaka pengarna och anser frågan utagerad. 
 
Så som vi tolkar protokollet så "kräver" inte MD "tillbaka" några pengar av oss för vi har "gjort så 
mycket för projektet". Det står alltså ingenting om att ni har fått påpekandena besvarade och 
klargjorda. Klubbens medlemmar känner sig fortfarande oroade över saken inte är "utagerad" 
eftersom det i detta protokoll ligger en underton av att det är LC Råda Mölnlycke som stått för 
oklarheterna. 
 
Eftersom GRO under sitt år visat stor beslutsamhet när det gäller att riva upp överenskommelser, 
gamla avtal och lyckade projekt känner klubben stor oro för att frågan kommer att tas upp igen, och 
vill låta saken vara tydligt utagerad - såsom GR anser saken vara enligt protokollet - också i 
formuleringen i protokollet: LC Råda Mölnlycke önskar följaktligen att ett förtydligande tillägg görs 
där det framgår att saken är klargjord därför att klubben är rentvådd från revisorns påpekanden. 
 
Jag ser fram emot ett skriftligt svar på detta brev som jag kan läsa upp på nästa klubbmöte. 
 
 
Julia Ålund 
LP i LC Råda Mölnlycke 
 
 








Bil 161 
2009-04-23 


Sidan 1 av 3 
 


1 
 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


2008-2009 


Nomineringar med förord av RVN, för verksamhetsåret 2009-2010.  
Multipeldistrikt 101 Sverige 
 
 
Befattningshavare som utses av Lions Guvernörsråd 2009 
 
KOMMITTÉVERKSAMHET 
 
Befattning  Namn   Nominerad av: 
 
Kommittén för Framtid, Utveckling o Utbildning  
  
Ordförande  Lars Kuntze, LC Oxelösund A,GD,SM,VG   Avstår 
  Per-Åke Öster, LC Hallsberg B,SV, 
  Lennart Löf, LC Gävle  N,   Avstår 
  Patrik Persson, LC Storuman P,    Avstår  
 
RVN förordar nyval Per-Åke Öster, 1 år 
 
FUU ledamöterna utsedda vid GR möte, febr. 2009. 
 
 
Stadgar 
 
Stadgesekr.  Tauno Mustonen, LC Piteå/Öjebyn A,B,GD,N,P,S,SM,SV,VG. 
 
RVN förordar omval Tauno Mustonen, 1 år 
 
 
Kommittén för hjälpverksamhet 
 
Ordf. IRD  Bengt Almqvist, LC Karlskrona A,B,GD,N,P,S,SM,SV, 
     VG. 
Handikapp  Alf Bakken, LC Gagnef/Floda A,B,GD,N,P,S,SV,VG 
Ledamot   Sven-Arne Wennerberg, LC Huddinge A,N,P,S,SV,VG  Avstår 
  P-O- Damberg, LC Skara  B,   
  Mona Larsson, LC Mörsil  GD, Avstår 
  Åke Björkman, LC Huskvarna SV 
 
RVN förordar omval Bengt Almqvist 1 år, omval Alf Bakken 1 år, nyval Åke Björkman 1 år 
 
 
Diabetes 
 
Kontaktperson Bernt Franzén, LC Linköping/Valla A,B, GD,S,SM,SV,VG 
  Margaretha Bäckman, LC Luleå/Nykeln P,  Avstår 
 
RVN förordar omval Bernt Franzén 1 år. 
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Befattning  Namn   Nominerad av: 
 
Kommittén för ungdomsverksamhet 
 
Ordf. YED  Vivianne Eriksson, LC Uppsala/Disa A,B,GD,N,P,S,SM,U,VG 
  Anne-Cathrine Karlsson, LC Färingsö SV,   Avstår 
BYED Anne-Cathrine Karlsson, LC Färingsö A,B,GD,N,P,S, SM,VG      
Kamp mot droger Willy Bäckström, LC Strängnäs  A,B,GD,N,P,S,SM,SV,VG. 
Orkester Norden Lennart Fridén, LC Nossebro A,B,GD,N,P,S,SM,SV,VG 
 
RVN förordar omval Vivianne Eriksson, 1 år. omval Anne-Cathrine Karlsson 1 år. 
omval Willy Bäckström 1 år, omval Lennart Fridén 1 år 
 
 
S tiftelsen Sveriges Lions hjälpfond 
 
Ordf.  Allan Larsen, LC Halmstad vald till 2010-06-30  
Ledamot/sekr. Sigvard Johansson, LC Alvesta A, B,S,SM,SV, 
2009-2011 
Ledamot/ekonomi Göte Larsson, LC Virserum A,B.P,S,SM, SV,VG.       
2009-2012  
 
RVN förordar, omval Sigvard Johansson 2 år, omval Göte Larsson, 3 år. 
 
Suppleanter  Sven Steffner, LC Falkenberg, A,B,GD,P,S,SV,VG 
  Jan Seebass, LC Åhus   A,B,GD,P,S.SV,VG,   
  Håkan Johansson, LC Sthlm/Globen A,B,GD,P,S.VG 
  Åke Björkman, LC Huskvarna SV. Avstår 
 
RVN förordar  omval av Sven Steffner, Jan Seebass och Håkan Johansson 1 år.  
 
 
Placeringskommittén 
 
Ordförande  Gunnar Schönberg LC Sthlm/Hässelby A,B,GD,P,S,SV,VG, 
Ledamot   Heinz Ondrejka, LC Falun  A,B,GD.P,S,VG 
  Håkan Johansson, LC Sthlm/Globen SV, 
Ledamot   Britta Rydkvist, LC Tierp  A,B,GD,P,S,SV,VG 
 
RVN förordar omval, Gunnar Schönberg, Heinz Ondrejka och Britta Rydkvist, 1 år 
 
 
NSR-AU ledamot 2009-2014, 5år 
 
Ledamot   Alf Bakken, LC Gagnef/Floda B,GD,SM,VG 
  Kjell Jonsson, LC Lidingö  N,  Avstår  
  Ronny Quist, LC Trelleborg S,  
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RVN förordar nyval Alf Bakken, 5 år.  
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Multipeldistriktets Rådgivande Placeringskommitte 
 
Protokoll fört vid telefonsammanträde med Multipeldistriktets Rådgivande Placeringskommitte 
fredagen den 24 april 2009. 
Närvarande: Heinz Ondrejka, Britta Rydkvist och Gunnar Schönberg. 
 
§ 102Öppnande  
Sammanträdet öppnades. 
 
§ 103 Ärenden för behandling 
Dagens förfall består av 1 mkr i företagscertifikat. Beloppet har återförts till checkkontot. 
Dessutom förföll i dag specialinlåningen hos SEB om 3 mkr (Morogoro). Beloppet ligger kvar 
på specialinlåningskontot. 
På Multipeldistriktets checkkonto finns en god överlikviditet. Vi fick under sammanträdet 
besked om att räntan på checkkontot skulle sänkas från nuvarande 1 % till 0,25 % måndagen den 27 
april. Mot bakgrund av detta meddelande och baserat på Jan Demuths likviditetsrapport (Bil. 1), bes löt 
kommitten att placera ytterligare 3 mkr. 
Totalt ska kommitten således fatta beslut om rekommendationer avseende placering av 7 mkr. 
 
§ 104 Marknadsbedömning 
Riksbanken sänkte reporäntan som väntat med '/z % vid sitt sammanträde den 20 april. De flesta 
bedömare är eniga om att det kan komma att dröja länge innan vi ser räntehöjningar igen. Det är 
emellertid troligt att höjningarna kommer snabbt och resolut när vändningen kommer. 
Riksbankens Direktion sammanträder för penningpolitiskt möte den 1 juli, 2 september, 21 oktober 
och 15 december. Räntebeslutet tillkännages dagen efter sammanträdet. 
 
§ 105 Placeringsalternativ 
Följande marknadspapper fanns för närvarande att tillgå: 
Specialinlåning hos SEB 
 
30 dagar  0,54% 
60 dagar  0,63% 
90 dagar  0,94% 
120 dagar  1,05% 
 
Företagscertifikat 
Stadshypotek   2009-06-05  0,50%  K1 
SCA     2009-06-12  0,53 %  K1 
Landshypotek   2009-06-23  0,69%  Al 
Volvo Treasury   2009-09-07  1,85%  K1 
SEB Privatobligation  2011-04-OS  2,57%  A1 
 
§ 106 Rekommendationsbeslut korta placeringar 
Kommitten rekommenderar AU besluta att placera 
 
1. 3 000 000 kr i specialinlåning hos SEB till 0,54 % med förfall 2009-05-26. 
 
2. 1 000 000 kr i specialinlåning hos SEB till 0,54 % med förfall 2009-05-26 
 
3. 3 000 000 kr i företagscertifikat ut givet av Volvo Treasury till 1,85 % med förfall 2009-09-07. 
§ 107 Lång placering 







Bil 179 
2009-05-25 


Sidan 2 av 2 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


2008-2009 


Fonderna har börjat återhämta sig, men aktiemarknaden är fortfarande orolig (Bil. 2).  
Positionerna är måttfulla och kommitten finner ingen anledning att rekommendera några 
förändringar. 
 
§ 108 Rekommendationsbeslut lång placering 
Kommitten rekommenderar AU besluta att lämna fonderna utan åtgärd. 


 
§ 109 Utestående placeringar efter detta sammanträde 
Om AU följer Placeringskommittens rekommendationer vid dagens sammanträde, kommer utestående 
placeringar att se ut på följande sätt. 
 
a) Kortfristiga placeringar 
 


1) 3 000 000, specialinlåning hos SEB till 0,54 % med förfall 2009-05-26. 
2) 1 000 000, specialinlåning hos SEB till 0,54 % med förfall 2009-05-26. 
3) 1 000 000, företagscertifikat ut givet av SSAB till 1,40 % med förfall 2009-06-24. 
4) 2 000 000, företagscertifikat ut givet av Assa Abloy till 2,48 % med förfall 2009-07-07. 
5) 2 000 000, företagscertifikat ut givet av Sandvik till 2,41 % med förfall 2009-07-09. 
6) 3 000 000, företagscertifikat ut givet av Volvo Treasury AB till 1,85 % med förfall 2009-


09-07. 
7) 1 000 000, företagscertifikat ut givet av Assa Abloy till 1,40 % med förfall 2009-09-24. 


 
b) Långfristig placering 


Eldsjäls Biståndsfond, blandfond med ca 80 % aktier, marknadsvärde ca 654 000. SEB Asset 
Selection, värde ca 193 000 kr. 
 


§ 110Nästa sammanträde  
Nästa sammanträde fastställdes till tisdagen den 26 maj 2009. Sammanträdet sker som 
telefonsammanträde med början kl. 10:00. 
 
§ 111Avslut 
Sammanträdet avslutades. 
 
 
 
 
 
Falun, Stockholm och Uppsala den 24 april 2009. 
 
 
 
 
 
Gunnar Schönberg   Heinz Ondrejka 


 
 
 
 
Britta Rydkvist 
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Kreditkortsläsare 
 
 
Här är några uppgifter om lämplig kreditkortsläsare som Point AB kan tillhandahålla. 
Maskinen heter Vx 670 EMV. 
 
Alternativ 1 hyra 
Avtalstid 36 månader 
Hyreskostnad 615:- per månad 
I hyra ingår kostnad för licens, support, service och kommunikationsavtal 
Under tre år skulle totalkostnaden bli 22 140:- 
 
Alternativ 2 köp 
Inköpspris 8 725:- 
Tillkommer obligatoriska avgifter 
Licens och support 83:- per månad 
Kommunikationsavtal 140:- per månad 
Service 60 kronor per månad 
Under tre år skulle totalkostnaden bli 10 188:- förutom inköpskostnaden 
 
Man kan anta att priserna är ex moms 
Tillkommer sedan inlösenavtal med någon bank. 
 
Mer uppgifter finns att hämta på Points hemsida www.point.se 
 
Referens:  
DG101U Åke Sandberg 
Bengt Parkstam, bengt.parkstam@telia.com 
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Till 
 
Guvernörsrådet i MD 101 Sverige 
 
 
 
Undertecknade, som utsetts till Lions representanter i Astma och Allergiförbundets 
Forskningsfond får härmed framlägga följande synpunkter och förslag: 
 
Sedan 1989, då Lions i en Röda Fjädernaktivitet, samlade in c:a 64 millioner kronor 
till astma och allergiforskning, har Lions innehaft en ordinarie och en suppleantplats 
i Forskningsfondens styrelse. 
 
Då det nu har gått 20 år sedan vi samlade in dessa medel, kan man fundera över, hur 
mycket av medlen som egentligen återstår. Detta förefaller vara en omöjlig fråga, 
att finna ett relevant svar på idag. 
 
Undertecknad, Bengt Hultén, boende utanför Halmstad är beroende av flyg, för att 
vara i tid till sammanträdena, som oftast är endagsförrättningar. Kostnaden för 
flygbiljetter uppgår vid varje tillfälle till c:a 4-4.500.-, plus resa in från Arlanda 
eller Bromma. Göran Linnarssons kostnader är en aning blygsammare, då hans 
hemort är Uppsala. 
 
Med hänvisning till ovanstående, förslår vi, att vi efter 2009 års utgång, lämnar 
våra platser i Forskningsfonden, så att dessa kostnader för vårt deltagande, kan 
besparas fonden. 
 
Harplinge och Uppsala 2009-01-14 
 
 
 
Bengt Hultén                                                          Göran Linnarsson 
PCC                                                                         PDG 
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Beträffande skrivelse från LC Råda Mölnlycke 
 
Utdrag ur protokoll AU-6/08-09 
 
§ 131 
 


B. Begärd omjustering av protokoll angående Bring Quality to Life. 
 GRO P-O föredrog bil. 138. 


 
AU föreslår GR att besvara brevet från LC Råda-Mölnlycke med följande svar från 
GR 4 §54 ( se nedan). Därtill har revisorn godkänt MD:s hantering av fakturorna och 
därtill hörande ansvarsfrihet. För att definitivt avsluta ärendet så emotser MD en 
överföring av ägandet av den grafiska profilen från LC Råda-Mölnlycke till MD 101. 
Beslut: 


1. GR beslutar att inte kräva tillbaka pengarna och anser frågan 
utagerad.  
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Potentiella domännamn med ”Lions”-inslag 
 
Domannämn och eventuella ägare   Vårt pris per år 
 
lions.com – ägs Lions Parks Computer i Kanada     281kr 
 
lions.org – ägs av en bloggare under rubrik ”Lion lovers”. 281kr 
 
lions.nu – ägs av LC Vörå i Österbotten, Finland  438kr 
 
lions.eu       313kr 
 
lions.net – ägs av South Fayette School District (ej Lions)  
med ompekning från lions.net till http://www.southfayette.org/ 281kr 
 
lionsclub.se – ägs av LC Kristinehamn   188kr 
 
lionsclub.nu      438kr 
  
lionsclub.net       281kr 
 
lionsclub.eu -  ägs av District 112 ( Belgien)  fast inget  
riktigt innehåll - bara musik     313kr 
 
lions-club.se      188kr 
 
lions-club.com      281kr 
 
lions-club.org – ägs av LC Seattle Lake City   281kr 
 
lions-club.net – ägs av LC Euregio Maas-Rhein  en klubb  
med medlemmar från 3 länder NL, BE och DE.  281kr 
 
lions-club.nu      438kr 
 
lionsclub.com – ägs av Live Onlines Club   281kr  
 
lionsclub.org      281kr 
 
lionsclubs.se      188kr 
  
lionsclubs.com      281kr 
 
lionsclubs.eu      313kr 
 
lionsclubs.nu      438kr 
 
lions-clubs.com      281kr 
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lions-clubs.org – tom sida. Kan vara fel på servern.  281kr 
 
lions-clubs.net- ägs av Japan Institute of Invention and  
Innovation. En bild på en robot med en Lionsdekal finns  
på första sidan.       281kr 
      
lions-clubs.eu      313kr 
 
lions-clubs.se      188kr 
 
sverigelions.se      188kr 
 
sverigelions.nu      438kr 
  
swedenlions.com      281kr 
 
swedenlions.org      281kr 
 
swedenlions.se      188kr 
 
 
Alla domännamn utan anmärkningar är lediga. 
 
 
Domäner som redan är köpta av våra klubbar: 
lionsclubjarfalla.se  
salalions.com  
sigtuna-lionsclub.se 
lionsupplandsvasby.se 
lionsclub-upplands-bro.se   
lionsclub-vallentuna.se 
lionsclubwaxholm.org 
lionsclubskolmarden.se 
lionsclubsaltsjobaden.com 
skanningelions.se 
lionsclubsundbyberg.org 
lionstrollbacken.se 
lionstrosa.se 
lionsvasterhaninge.se 
lulealions.nu 
robertsforslions.se 
lions-vuollerim.se 
solleftealions.se 
lionsclubbrunkullan.se 
arbralions.se 
edsbynslions.se 
lionsclubludvika.se 
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lionsarboga.se 
lionshallsberg.se 
lionskilsbergen.se 
lionsclubtorsby.se 
lionsalingsas.se 
lionsgrastorp.nu 
lionsclubhorred.se 
lions-molnlycke.se 
lionsskara.nu 
lionstjorn.org 
lionstrollhattan.com 
lionsvarberg.se 
vargardalions.com 
lionsclub-hoby.se 
lions-sm.nu  - 101SM 
lions-sbg.se 
lionshuskvarna.se 
lionsmunkaljungby.com 
lionsoskarstrom.se 
lionsvarnamo.se 
lionsclub-ostragoinge.nu 
lionsbromolla.se 
lionshelsingborg.org 
lionsclubkristianstad.se 
lionslund.se 
lionslodde.se 
lionsskurup.se 
lionsclubstaffanstorp.se 
lionssvedala.se 
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Beträffande skrivelse från 101N 
 
Utdrag ur AU-protokoll 6/08-09 
 
 
§ 131 


 
C. Skrivelse från 101N. 
GRO PO föredrog bil. 139 
Beslut: 
1. Med anledning av det inkomna brevet från 101N daterat 14 februari föreslår AU GR 
att besvara detta enligt följande. Då det inte finns någon konkret fråga eller påstående 
gör det svårt att besvara brevet. Dock skall det påpekas att det som antyds att AU eller 
GR skulle ha något att dölja helt saknar saklig grund. Beslut som är tagna av AU är 
protokollförda och ligger inom delegationsordningen och alla andra beslut som tagits av 
GR finns protokollförda efter resp. GR-möte. Därmed anser AU och GR att brevet är 
besvarat. 
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KOMMITTÉN FÖR UNGDOMSVERKSAMHET 
2008‐2009 


 
 
 


Uppföljning av mål och aktivitetsplan 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


Ordf Vivianne Eriksson 
 


Akivitetsplan tidigare redovisad till GR 
 
Uppföljning 2009‐03‐12 
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Internationellt ungdomsutbyte 
Per den 12 mars är det 67 ansökningar som har skickats till internationella läger.  De flesta av 
dessa ungdomar har redan fått acceptance från mottagande land på placering. Och en del av dessa 
har redan fått sin värdfamiljplacering.  
Fördelning per land: Austrailien 2, Canada 1, Japan 2, USA 5,  Europa  57.  
 
Placering av inkommande ungdomar som ska delta i MDs läger i GD, SV och VG pågår. Det är ca 
75 ungdomar som kommer att delta i lägren 2009. Planeringen för läger sommaren 2011 har 
påbörjats. 
 
MD tog emot fem ungdomar från Australien under perioden 20 december – 8 januari. Dessa 
ungdomar var placerade i värdfamiljer ( distrikten P, A, SM )  i Kil, Deje, Älta,  Sölvesborg och 
Skelleftehamn 
 
Ansökningarna till de internationella lägren har genomförts till största delen elektroniskt. 
Övergången från ansökningar på papper till digital version har skett utan större svårigheter.  
 
Kompletta ansökningar med underskrifter har skannats in och sen skickats via mail till mottagande 
land. Vanligtvis brukar man få skicka 4 papperskopior på ansökan per post till mottagande land, 
detta har i år  endast skett undantagsvis.  
Fördelarna med digitala elektroniska är många, våra utresande ungdomar har fått snabbare besked 
iom att en komplett ansökan kan skickas direkt via mail, acceptance om placering med läge 
information, flyg mm har kommit snabbt.  
 
Lägerkatalogen – Program för vårt ungdomsutbyte har funnits att hämta på Lions hemsida. Det 
förefaller inte ha vållat några större svårigheter för klubbarna och ungdomarna att hitta 
informationen. Klubbarna har kunnat  rekvirera en utskrift av lägerkatalogen i Pdf – format.  
Information om förändringen  gick ut  den 28 oktober gått ut via mail till samtliga klubb-
presidenter (vissa klubbar info till sekreterare).   
 
LEO  
Ändringen av översättningen av ordet ”offervilja”  har godkänts. Den nya översättningen är 
”omtanke”. 
I varje nummer av  tidningen The Lion  kommer det att finnas en spalt om  LEO, 
nyheter, verksamhet, projekt.   
 
Det pågår aktiviteter i några distrikt för att starta LEO-klubbar. I exempelvis i SM är LEO-
klubben Sölvesorg ( 18 medlemmar ) ute och deltar i möten för att hjälpa till att starta  ny LEO-
klubbar.  Internetklubbar har också börjat att diskuteras som en möjlig utveckling för LEO.     
 
Kampen mot droger – Lions Quest   
Under höstterminen 2008 genomfördes 22 kurser varav 8 uppföljningskurser.  
Veckoslutsutbildning av  2 – 3 Lions Quest-säljare för varje distrikt har genomförts. Dessa 
personer skall vara villiga att under en tid av 2 – 5 år i sina respektive distrikt vara behjälpliga att 
presentera Lions Quest-programmet.  
 
Möjligheterna för att öka antalet bokade kurser har förbättrats i och med att vi sedan föregående 
GR-sammanträde fått det positiva beskedet att regeringen tillskjutit mera pengar för utvärdering 
av program mot mobbning i skolor. Detta innebar att Lions Quest ”Tillsammans” kom med bland 
de program som utvärderas under tre år på statens bekostnad. 
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Narkotikasökhundar 
Tullverket har låtit utbilda 14 hundar med medel från Lions. Just nu pågår utbildning av en hund 
för placering i Stockholm som är den sista av lions av medel från Lions.  
 
De dryga 600 000 kronor som finns med MDs projektmedel är nu i praktiken utnyttjade. Behovet 
är en viss summa varje år för att säkerställa en jämn utbildning. Det bör ligga på cirka 200 000 
kronor per år.  
 
Under detta år kommer 12 hundar att tas ur tjänst. Därför behövs nya utbildningar genomföras för 
nya hundar.  
En rapport över vilket samhällsvärde hundarna har för narkotikabekämpningen skall publiceras i 
The Lion. 
I den rapporten kommer det att framgå hur mycket varje lionshund har sökt upp.  
 
Orkester Norden     
Rapport från Lennart Fridén  
   
Orkester Norden är ett Lions Nordiska Samarbetsråds projekt som startade 1993. Överskottet från 
PIP Sten Åkestams narkotikaseminarium var grundplåten. Föreningen Norden och Lions NSR 
garanterade för projektet de tre första åren. Därefter har Nordiska Rådet varit huvudsponsor och 
har satsat över 20 miljoner kronor hittills. Svenska Rikskonserters insats 
uppgår till över 9 miljoner och Lions NSR har bidragit med 3.7 miljoner kronor. Lions nordiska 
multipeldistrikt bidrager med SEK 3.000 för varje musiker. Lions klubbar ställer dessutom upp 
med olika hjälpinsatser vid konserter och brukar bjuda på en måltid före konsert.  
 
Verksamheten har fr o m 2008 tagits över av tre norska organisationer som utlovat att driva 
projektet i fem år. Därefter hoppas man att någon dansk organisation tar över. Hittills har 
orkestern haft över 1400 deltagare, varav Sverige haft med 433 musiker. Uttagning av musiker 
sker genom uppspelning för en jury med professorer och framstående musiker i varje nordiskt 
land. 
 
Deltagarna genomgår en seminarieperiod om 10 dagar och därefter deltager man i en turné, som 
2008 var förlagd till Nordnorge. Man har hela tiden haft världsdirigenter som Esa Pekka Salonen, 
Okko Kamu, Leif Segerstam, Paavo Järvi, Stefan Solyom m fl. Turnén 2009 går bl a till Italien. 
 
Orkestern har medverkat vid många tillfällen som gett hög status t ex vid invigningen av de tre 
ambassaderna i Berlin 1999, vid Nordiska Rådets 50-årsjubileum på operan i Helsingfors och vid 
firandet av 100 årsdagen av Dag Hammarskjölds födelse. Nordiska ministerrådet har genomfört en 
utvärdering av orkesterns verksamhet och den ger ett mycket positivt resultat.  Svenska 
Rikskonserters chef anser att orkestern håller lika hög standard som professionella 
symfoniorkestrar. De Lions som har hört orkestern är mycket entusiastiska över projektet. 
Rapport från Lennart Fridén  
 








Bil 166 
2009-04-27 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


2008-2009 


 
Beträffande skrivelse från PDG 101 S  Kent Benediktsson angående medlemsregistret 
 
Utdrag ur AU-protokoll 6/08-09 
 
 
§ 131 
 


E. Bre v från Kent Benediktsson gällande medlemsregistret 
GRO PO föredrog bilaga 148. 
Beslut: 
1. AU föreslår GR följande svar på brevet. GR konstaterar att de förslag på åtgärder 
som finns i brevet pågår kontinuerligt och den nyvalda FUU-kommittén har fått i 
uppgift att komma med ett namn på IT-ansvarig till GR7, kommittén arbetar samtidigt 
med att ta fram namn till IT-kommittén 
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Beträffande skrivelse från LC Österåker 
 
Utdrag ur AU-protokoll 7/08-09 
 
 
 
§ 153 
 


C. Skrivelse från LC Österåker ang. Lions ekonomi. 
GRO P-O föredrog bil. 155 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att besluta att GRO och distriktets DG besvarar brevet. 


 





